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Bivši direktor BSH Hišnih 

aparatov Nazarje

Nova projekta bosta naredila 
tovarno v Nazarjah še enkrat večjo, 

kot je danes. Enkrat večjo smo 
naredili že mi v zadnjih šestih letih, 

še enkrat večja po prometu pa je 
lahko že v naslednjih parih letih.

Stoodstotne garancije za izvedbo 
sicer ni, toda generalno so 

odločitve na nivoju BSH sprejete.
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okna in vrata

PVC, ALU-PVC 
in ALU okna, vhodna, 

notranja in protivlomna 
vrata, zimski vrtovi, 

senčita, fasadePo znižanih cenah, še z dodatnim do 50% POPUSTOM 
razprodajamo blago starejše zaloge:
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da vas ne bi prehitela
LÉSTENCI

N a  z a l o g i

a l u m i n i j a s t a  p l a t i š č a

www.vulco.si

E p b i m o  v a s ,  d a  n a s S S b is e e te  
r a n a  n o v o  o d n n t t ó ^ ^ l r é a r n i ,

V hitrih servisih Vulco bomo vaše vozilo skrbno pregledali in primerno obuli. 
Obiščite nas v našem servisno-prodajnem centru:

C v e t lič a r n ®  s m o  odpi 
i j L r -  O b c in e ^ m f a ^ r a y h ^ j

m v L z g r a n b i Vulkanizerstvo in avtooptika Novak
Jože Novak s,p„ Okonina 9, 3333 Ljubno ob  Savinji 

tel., fax.: 03/5841-169. 03/838-10-70, GSM: 041/783-661
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šm viS K ih  i z d e l k i h  n a š ih  
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R A D IO  G O L P I
www.radio<A}ldi.si

NOVA FREKVENCA - STARI PRIJATELJI
V kabelskih sistemih po Zgornji Savinjski dolini na 90,3 MHz

Prctdajni centerljubija 
ODDELEK ELEKTRO 
1 837-07-80

^S S S oV

Zadrltiga m ozlrje
Zgorrjesavtijska kmetijska zadruga Mozlr/az o o.

Simer d .o .o ., Ipavčeva 22, Celje  
te l.:  0 3 /4 2  55 800; info@simer.si

P.E. Ljubljana, Brnčičeva 7, Ljubljana  
te l.:  0 1 /5 63  34 38; simer.lj@simer.si

P. E. Koper, Ferrarska 17, Koper 
te l.:  0 5 /6 3 0  10 23; simer.kp@simer.si , simer. sf

Slike so simbolne.

ZNIZANE CENE PLOSCIC DO RAZPRODAJE!

iška gesta 40a, 3320  Velenje
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Ni obstoja 
brez narave

Letošnja jesen je neverjetno prijetna in 
radodarna z vsemi lepotami, ki so sicer 
značilne za ta letni čas. Nekoliko je pokazala 
zobeleprednekaj dnevi, ko je veter z močnimi 
sunki podiral manjša drevesa, odkrival 
strehe, Kovinoplastiki Benda pa je v Nazarjah 
celo porušil starejšo nadstrešnico. Narava 
torej ne zamudi nobene priložnosti, da nam 
pokaže, kolikšna je njena dejanska moč.

Človek je pri svojem razvoju v minulih 
desetletjih že večkrat nevarno posegel v 
naravno ravnovesje in pravzaprav je čudno, 
da niso danes posledice teh napak še večje. 
Naravni ekosistem se zmore nekako čudežno 
prilagajati novim razmeram, res pa je, da imajo 
tudi te prilagoditve svoje meje. Če človeštvo teh 
meja v prihodnje ne bo upoštevalo in bo še 
naprej svoj razvoj gradilo na uničevanju 
narave, potem je le še vprašanje časa, kdaj se 
bo sistem dokončno sesul, s tem pa bo ogrožen 
tudi obstoj človeštva.

Malce apokaliptično razmišljanje, priznam, 
toda če opozorila ne bodo dovolj glasna, se na 
ekološkem področju ne bo spremenilo nič, saj 
imperialistična politika najbolj razvitih držav 
na čelu z ZDA vidi pred sabo le profit. Za vse

ostalo je kapitalu bolj malo mar, stroški 
varovanja okolja pa so za lastnike prej 
nepotrebno breme kot logični sestavni del 
poslovanja. Morda bi lahko na tem področju 
delno izvzeli Evropsko unijo, toda tudi njene 
članice, vključno s Slovenijo, morajo postoriti 
še marsikaj, da bo narava bolj zaščitena, kot 
je danes.

Neonesnaženost, čistost, neokrnjenost 
bodo v prihodnje še bolj cenjene kot doslej. 
Ljudje bodo iskali oaze, kjer je razvoj 
prizanesel naravi, vendar se pri tem zagotovo 
ne bodo zadovoljili zgolj s čistim zrakom in 
neoporečno vodo. V takšnem okolju bodo 
iskali sprostitev, oddih in možnost, da si 
»napolnijo iztrošene baterije«. Če bomo v 
Zgornji Savinjski dolini znali oblikovati 
ponudbo, ki bo zadovoljila tovrstno povpra
ševanje, bomo preskrbljeni, seveda pa si bo 
treba zagotavljati eksistenco tudi na druga
čne načine, kar pomeni, da nam ne more biti 
vseeno, kaj se bo v prihodnje dogajalo z 
našimi tovarnami. Žal se je pred dnevi od nas 
poslovil dosedanji direktor BSH Hišnih 
aparatov Matjaž Lenassi. Njegovi dosežki bi 
morali biti merilo tudi za druge menedžerje. 
Srečno, Matjaž, na novi poti!
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PODNEBNE SPREMEMBE V SVETU IN PRI NAS

Bomo gojili banane ali zidali igluje?
Pred 16 leti, ravno v tem času, smo v Zgornji Savinjski dolini na lastni 

koži doživeli pravo vremensko katastrofo. Hude poplave so uničevale 
naše domove, jemale našo lastnino in v nevarnost spravljale tudi nas 
same. Poplav gotovo še nismo pozabili, vprašanje pa je, koliko se zave
damo, da takšnim ali celo hujšim vremenskim katastrofam tudi v prihod
nje zagotovo ne uidemo. Kajti vreme se spreminja, o tem ni dvoma. Ek
stremnih vremenskih dogodkov je vedno več,Zemlja se nezadržno greje.

GLOBALNE VREMENSKE 
SPREMEMBE ŽE ČUTIMO

Ne verjamete? Mogoče vas 
bodo prepričali naslednji podatki. 
V preteklem stoletju je povprečna 
temperatura v Evropi zrasla sko
raj za stopinjo. Število neviht, suš 
in poplav narašča, talijo se ledeni
ki, morska gladina se zvišuje. Leto 
2005 je bilo na severni polobli re
kordno toplo. Na račun kurjenja 
fosilnih goriv, prometa, gnojenja, 
smetišč, emisij tovarn in podobne
ga je v ozračju vse več toplogred
nih plinov.

V letu 2006 smo v naši atmosferi 
dosegli rekordno vrednost količine 
C02 v zadnjih 650.000 letih, kar 
lahko znanstveniki dokažejo s fosil
nimi najdbami. Strokovnjake zelo 
skrbi nov sovražnik, metan, ki kar 
15-krat bolj učinkovito segreva 
ozračje kot ogljikov dioksid. Bati se 
je, da se bo zaradi sproščanja večjih

količin metana ozračje nenadoma 
neenakomerno segrelo. Kaj bi to 
pomenilo za človeka, ne ve na
tančno napovedati nihče.

TUDI SLOVENIJA NI IZJEMA
Povprečna letna temperatura 

zraka v Sloveniji seje v zadnjih 50 
letih povečala za od pol stopinje do

stopinje in pol. Odvisno od geograf
skega območja. Za enkrat v Sloven
iji ne opažamo bistvenih spre
memb padavinskega režima z 
izjemo intenzivnosti nalivov, kater
ih število rahlo narašča. V sloven
skih kotlinah seje zmanjšalo število 
dni z meglo, sočasno pa je opazno 
naraščanje trajanja sončnega ob
sevanja. Od osmih hudihsuš vSIov- 
eniji v zadnjih 40 letih so bile kar tri 
v zadnjih petih letih.

SE ZAVEDAMO, KAJ 
NAS ČAKA?

Znanstveniki z zahtevnimi raču
nalniškimi izračuni napovedujejo

sledeče globalne klimatske spre
membe: povprečna temperatura 
se bo povečala od 1.5 do 4.5 
stopinje Celzija, zaradi taljenja 
ledu in zaradi temperaturnega 
raztezanja oceanov se bo njihova 
gladina v naslednjih sto letih zviša
la za dva metra, količina padavin 
se bo povečala, spremenila se bo 
njihova krajevna in časovna po
razdelitev, povečalo se bo število 
in intenziteta ekstremnih vremen
skih dogodkov. Napovedi kažejo, 
da bo kar dve milijardi ljudi resno 
prizadetih zaradi posledic pod
nebnih sprememb, kot so poman
jkanje vode, zmanjšanje kmetijskih 
pridelkov in naraščanje morske 
gladine.

Slovenski klimatologi pravijo, da 
je za Slovenijo težko napovedova
ti podnebne spremembe, saj se tu 
mešajo vplivi atlantskega in celin
skega podnebja. Čeprav globalne 
napovedi za ta del Evrope pred
videvajo otoplitev, bi se zaradi mot
nje v cirkulaciji zalivskega toka, na 
kar kažejo najnovejše računalni
ške simulacije in že tudi prve mer
itve, podnebje pri nas lahko celo 
ohladilo.

Tatiana Golob

Ozon se tanjša, ozračje se segreva ... Sam 
poskušam delovati čim bolj prijazno naravi, skr
bim za odpadke... Če človek želi in se zaveda, da 
se ne gre samo zanj, lahko deluje dobro v tej smeri. 

Marija Polajžer,
Nazarje

Seveda je nekaj krivo tudi 
onesnaževanje narave.

Vendar vse krivde tudi ne moremo zvaliti na člove
ka. Pri nas doma ne uporabljamo umetnega gnoji
la. Pazimo, da ne bi onesnaževali.

Robert Klemenak,
Mozirje
Človek premalo gleda na to, da bi naravo ohran

jal takšno, kotje. Vpliv človeka je odločilen. Čeprav 
se na ekološkem področju stvari obračajo na bolje, 
se še vedno najdejo neodgovorni posamezniki. 
Sicer odpadkov ne morem ločevati, ker nimam 
možnosti, se pa trudim na

drugih področjih.
Riki Krebs, Nazarje

Menim, da je bistvena krivda za spremembe pri 
človeku. Včasih je bilo vreme dosti bolj umirjeno.
Sam skrbim, da so smeti na pravem mestu, tudi 
otroke vzgajam v naravi prijaznem duhu.

Pripravila: Barbara Fužir, foto: Ciril M. Sem

Naša anketa
Podnebne spremembe

Niso več le teza. So dejstvo. Z našim podnebjem, z našim okoljem, z 
našo materjo Naravo se nekaj dogaja. Včasih se zdi, kot da se jezi na 
nas. Kot da se maščuje za prestane muke. Po drugi strani pa je tudi 
mogoče, da stvari niso tako tragične, kot izgledajo na prvi pogled. Ljud
je so vedno bolj ekološko ozaveščeni. Ločeno zbiranje odpadkov, ki bi 
se še pred nekaj desetletji zdela znanstvena fantastika, vedno bolj 
postaja del vsakdana. Imamo dve plati. Delamo proti naravi. In delamo 
za njo.

Pejo Burič, Nazarje
Krivca za takšno stanje je treba iskati predvsem 

med ljudmi. Treba bo urediti ravnanje z odpadki, 
ravnanje z gozdovi, odnos tovarn do okolja... Sam 
se trudim, da čim bolj pazim na okolje.

Elica Maze, Lepa Njiva 
Sprememb v okolju je ve

liko, verjetno bo šlo še na 
slabše. A ne bi rekla, da je toliko kriv človek za to, 
podnebje se pač spreminja.

Zdenko Ugovškek, Šmartno ob Dreti 
Narava se zagotovo spreminja tudi sama po 

sebi, a največji vpliv je verjetno s strani človeka.



LOKALNE VOLITVE 2006

Zmagoslavje nestrankarskih kandidatov
V občinah Zgornje Savinjske doline se je na letošnjih lokalnih volitvah 

uveljavil vseslovenski trend nestrankarskih oziroma neodvisnih kandi
datov za svetnike in župane, čeprav je  neodvisnost potrebno razumeti z 
zadržkom in pogojno velja samo v odnosu do političnih strank. Neodvisni 
kandidati so si največ svetniških mest zagotovili v občinah Nazarje in 
Solčava, kjer se ohranja trend izpred štirih let, v tem oziru pa se jim 
pridružuje tudi občina Luče, saj bosta v naslednjih štirih letih v enajstč
lanskem občinskem svetu sedela samo dva strankarska svetnika.

štirim i svetniki, kar teoretično 
pomeni, da bodojeziček na tehtni
ci trije neodvisni svetniki.

VEČ ŽENSKV 
OBČINSKIH SVETIH

Zanimiva je tudi primerjava zasto
panosti žensk v občinskih svetih. V 
občini Nazarje so v preteklem man-

MANJSA VOLILNA UDELEŽBA
Številke kažejo, da so najbolj resni 

volivci Soičavani, saj se je volitev 
udeležilo kar 84,43 odstotka voliln
ih upravičencev (leta 2002 78,91 
odstotka). V Lučah je glasovalo 
73,26 odstotka volilnih upravi
čencev, kar je bistveno manj kot 
pred štirim i leti, ko se je volitev

KDO JE IZGUBIL,
KDO PRIDOBIL?

V Mozirju je presenetila neodvis
na Lista prihodnosti, kateri so voliv
ci namenili skoraj četrtino manda
tov v občinskem svetu, ki seje zara- 
di odcepitve Rečice ob Savinji 
zmanjšal z 19 na 13 svetnikov. 
Zaradi tega podatki letošnjih volitev 
s podatki volitev leta 2002 niso 
povsem primerljivi, vendar je očit
no, da je največ izgubila levica, saj 
se socialnim demokratom ni uspe
lo uvrstiti v občinski svet, Liberalna 
demokracija Slovenije pa je izgubi
la dva mandata. Za presenečenje 
je poskrbel kandidat DeSUSa Stane 
Podsedenšek, ki seje s preferenčn
imi glasovi s četrtega mesta na 
strankarski listi prebil v občinski 
svet.

Najbolj strankarsko obarvana 
sta občinska sveta v Gornjem 
Gradu in na Ljubnem. V »zadrečki 
prestolnici« je Slovenska ljudska 
stranka lahko zadovoljna z izvolitv
ijo njihovega kandidata Stanka

O b č i n s k i  s v e t  o b č i n e  M o z i r j e

Jakob
Presečnik

Roman
Čretnik

Ogradijo za župana, vendar so 
izgubili en mandat v občinskem 
svetu, katerega je pridobila Slov
enska dem okratska stranka 
poraženega župana Tonija Riflja. 
Stranki bosta tako zastopani s po

SPLETNA ANKETA NA w w w .sav in ja .com

Ali je  zm agala večina vaših favoritov na lokalnih 
volitvah?

Večini anketirancev so volilni izzidi izpolnili pričakovanja.

Tokrat vas sprašujemo: ali menite, da se bodo vremenske razmere 
pri nas v parih letih drastično spremenile? Vaš odgovor nam lahko 
zaupate v anketi, ki jo objavljamo na spletni strani www.savinja.com. 
Glasovanje bo potekalo do vključno torka, 7. novembra 2006. Rezul
tate glasovanja bomo objavili v prihodnji številki Savinjskih novic.

SLS
SDS
Lista prihodnosti 
NSi
DeSUS
LDS
Lista za Mozirje

Marija
Ježovnik

Župan občine 
Mozirje

Ivan Suhoveršnik
(neodvisni)

Stanislav
Podsedenšek Planinšek

datu sedele tri ženske, na tokratnih 
volitvah so volivci namenili zaupan
je kar štirim  predstavnicam 
nežnejšega spola. Na Rečici ob 
Savinji je bila izvoljena ena ženska, 
v Gornjem Gradu tri (v mandatu 
2002/06 ena), na Ljubnem pa se 
je razmerje obrnilo v žensko škodo, 
saj bo občane zastopala samo še 
ena svetnica, kar je za dve manj kot 
v prejšnjem mandatu.

V Lučah ostajajo tudi v prihodnje 
pri eni svetnici, v Solčavi, kjer je v 
preteklem obdobju vladala pov
sem moška svetniška ekipa, pa bo 
v naslednjem mandatnem obdo
bju sodelovala ena svetnica. Kot 
kaže ženskam najbolj zaupajo 
mozirski volivci, saj jih bo v občin
skem svetu zastopalo kar pet 
svetnic.

udeležilo 81,54 odstotka volivcev. 
Manj volivcevje prišlo na volišča tudi 
v občini Nazarje. Občinska volilna 
komisija je zabeležila 63,02-odstot- 
no udeležbo (leta 2002 je glas odd
alo 74,49 odstotka volivcev).

Na Rečici se je prvih volitev v sa
mostojni občini udeležilo 69,55 
odstotka upravičencev, v »novi« 
občini Mozirje seje ta številka ustavi
la pri 57,43 odstotka. Primerjava z 
letom 2002 (72,86 odstotka) kaže, 
da je letos precej Ljubencev volitve 
abstiniralo, saj se jih je udeležilo 
komaj 58,10 odstotka. Udeležba je 
bila slabša tudi v občini Gornji Grad, 
kjer seje na volitve podalo 62,63 
odstotka volivcev, kar je v primerjavi 
z volitvami pred štirimi leti slabše za 
dobrih 11 odstotkov.

Savinjčan

M
SINTAL
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KLS LJUBNO OB SAVINJI

Zaposlitveni sejem kovinarstva in strojništva
Zavod Republike Slovenije za zaposlovanje. Območna služba Velenje 

je v torek, 24. oktobra, v sodelovanju s podjetjem KLS d. d. Ljubno organ
iziral zaposlitveni sejem. Na njem so brezposelnim osebam iz Uradov za 
delo Mozirje in Velenje ter vabljenim gostom predstavili zaposlitvene 
možnosti v kovinarski in strojniški stroki, ki sta deficitarni.

delodajalce za zaposlovanje inva
lidov, pri čemer dobi delodajalec 
za zaposlitev invalida za ned
oločen čas dva in pol milijona tolar
jev, za zaposlitev za eno leto pa 1,3 
milijona tolarjev.

Direktor KLS Mirko Strašek je v nazornem predavanju prisotne 
seznanil z možnostmi zaposlitve v njihovi družbi

(foto: Marija Lebar)

Okoli trideset udeležencev je na
jprej v imenu GZS Območne zbor
nice Velenje pozdravila Alenka 
Avberšek in poudarila tokratni 
primer dobre prakse, ko pri prido
bivanju kadrov sodeluje tako Zavod 
za zaposlovanje kot delodajalec 
KLS Ljubno, pa tudi ponudnik pro
gramov izobraževanja Šolski cent
er Velenje. Robert Rajšter z velen
jskega zavoda za zaposlovanje je 
predstavil nekatere programe, s 
katerimi želi zavod premostiti tako 
imenovani strukturni deficit, kar 
pomeni, da so na razpolago določe
na delovna mesta, za katera pa 
iskalci zaposlitve nimajo ustrezne 
izobrazbe.

Brezposelnim osebam v takih 
primerih na zavodu nudijo pro
gram imenovan Delovni preizkus 
v trajanju do enega meseca, kjer 
se iskalec zaposlitve brez ob
veznosti zanj in za delodajalca do 
enega meseca seznanja z delom 
na prostem delovnem mestu, pri 
tem pa dobi nagrado, prav tako pa

dobi nagrado delodajalec za 
mentorstvo. Nudijo tudi Program 
usposabljanja na delovnem mes
tu, kjer dajejo prednost kovinarst
vu, lesarstvu in gradbeni stroki. Ta 
program poteka od enega do šes
tih mesecev. Sklad Republike Slov
enije za zaposlovanje invalidov pa 
s precejšnjimi premijami stimulira

Kot je povedal Rajšter, jim je uspe
lo letos brezposelnostzmanjšati. Za 
razne oblike spodbujanja za
poslovanja pa imajo na Območni 
službi Velenje še vedno na razpo
lago dovolj sredstev v nasprotju s 
prejšnjimi leti, ko jim je le teh proti 
koncu leta že zmanjkalo. Na voljo so 
tudi spodbude za samozaposlitve,

ko oseba dobi do 500.000 tolarjev, 
vendar mora samozaposlitev trajati 
vsaj dve leti.

Podrobneje je možnosti izobra
ževanja zlasti odraslih predstavil 
ravnatelj Poklicne in tehniške stro
jne šole pri Šolskem centru Velen
je Janko Pogorelčnik. Navzočim 
iskalcem zaposlitve je predstavil 
programe, ki so, kot je poudaril, 
čestokrat primerni tudi za ženske. 
Znano je namreč, daje med brez
poselnimi kar 57 odstotkov žensk, 
ki bi v kovinarski stroki lahko našle 
novo zaposlitveno možnost.

Direktor družbe KLS Mirko Stra
šek je v nazornem predavanju, ki 
ga je  sprem lja la video pred
stavitev, prisotne seznanil z 
možnostmi zaposlitve v njihovi 
družbi, kjer kljub nenehnemu vla
ganju v avtomatizacijo procesov, 
potrebujejo strokovno podkovane 
delavce kovinarske stroke. Pred
stavil pa je tudi razvojno vizijo 
družbe do leta 2010 in nekatere 
vrednote, kot so dobri medsebojni 
odnosi, ki se jim v podjetju še pose
bej posvečajo. Na koncu so si 
udeleženci sejma pod strokovnim 
vodstvom še ogledali potek proiz
vodnje v KLS.

Marija Lebar

ŠALEŠKA DOLINA

Globalni vzor ekološke 
sanacije

LUCE OB SAVINJI

Nevarnost se imenuje 
most

Uporabnikom regionalne ceste 
skozi Luče se obeta, da bodo še 
pred koncem leta prečkali Savin
jo po vojaškem mostu. Sedanji 
lesen most na vhodu je namreč 
dotrajan do te mere, da je vožnja 
po njem nevarna. Po besedah 
cestnega nadzornika Primoža 
Voduška se je most posedel za 
deset do petnajst centimetrov,

glavni krivec za nastali položaj pa 
naj bi bili močno preobremenjeni 
tovornjaki, ki so v zadnjem obdob
ju precej intenzivno vozili skozi 
Luče. Most so si ogledali tudi pred
stavniki Direkcije RS za ceste, re
šitev pa bo verjetno potrebno iskati 
v sklopu predvidene obvoznice 
oziroma okrajšave.

Savinjčan

Drugo oktobrsko sredo je 
društvo ŠARM -  Šaleški razvojni 
model v sodelovanju s Slovensko 
tehnološko platform o za vode, 
katere in ic ia to r je  velenjska 
družba Esotech, in Institu tom  
Jožef Stefan pripravilo okroglo 
mizo z naslovom Šaleška dolina 
-  globalni vzor ekološke sanaci
je. Okroglo mizo je vodila Zofija 
Mazej Kukovič, direktorica Eso- 
techa in Slovenskega ekološkega 
grozda.

V uvodnem delu so spregovorili 
namestnik generalnega direktor
ja HSE dr. Milan Medved, ki je pred
stavil vire energije v sožitju  z 
okoljem, direktor TE Šoštanj dr.

Uroš Rotnikje prikazal učinke eko
loške sanacije v Šaleški dolini, prof. 
dr. Milenko Roš iz Kemijskega inšti
tu ta pa je  spregovoril o virih 
onesnaževanja voda.

Vživahni razpravi, kije sledila, je 
bila izpostavljena potreba po širitvi 
zavesti o racionalni rabi energije, 
prehodu zunanje razsvetljave na 
sončni vir energije, premestitvi 
daljnovodov v zemljo, omejitvi 
vplivov deponije premoga in de
ponije odpadkov na zrak in vodo, 
izkoriščanju odpadkov za prido
bivanje energije, proaktivnosti pri 
razvoju turizma z ozirom na vplive 
v okolju, osvežitvi sivine barv v 
mestu, ki imajo negativni psihološki

vpliv, in spremembi namembnosti 
praznih objektov, ki so nekoristni v 
okolju (stavba Eso, klasirnica ...). 
Okrogla miza seje končala z mo
tom „Skupaj želimo skrbeti za zrak,

ki ga dihamo, vodo, ki jo pijemo, in 
zemljo, ki nas hrani,« pri tem pa je 
lahko Šaleška dolina globalni vzor 
ekološke sanacije.

KF



SPOMINSKA SLOVESNOST OB DNEVU SPOMINA NA MRTVE V MOZIRJU

Preteklost noj se ne pozabi

Na žalni slovesnosti so sodelovali tudi recitatorji 
Osnovne šole Mozirje

Ob dnevu spomina na mrtve so 
se občani Mozirja v nedeljo, 29. 
oktobra, zbrali pred osrednjim 
spomenikom, posvečenim 121 
padlim borcem narodnoosvobod
ilne borbe in žrtvam okupatorjeve
ga nasilja. Poklonili so se spominu 
na vse žrtve narodnoovobodil- 
nega boja, na Maistrove borce in 
žrtve osamosvojitvene vojne za 
Slovenijo.

Na žalni slovesnosti so sode
lovali Godba Zgornje Savinjske 
doline, moški pevski zbor Kul
turnega društva Mozirje, recita
to rji Osnovne šole Mozirje in 
častna četa Prostovoljnega gasil
skega društva Mozirje. Govornica 
na spominski slovesnosti je bila 
predsednica Krajevnega odbora

ZB Stanislava Borovšak, kije pou
darila, da mlajši rodovi premalo 
poznajo časovno vse bolj od

maknjene dogodke 20. stoletja. 
Starejša generacija je odgovorna 
in poklicana, da prenese zgo

dovinski spomin na narodnoosvo
bodilno borbo na mlajše gener
acije. Govorje zaključila s citatom 
iz dnevnika pokojne učite ljice 
Anice Trobej iz Šoštanja, ki je za
pisala: »Danes je 1. november 
1942 ... Narod bodoči, ti pa nikar 
ne pozabi, s kakšnimi žrtvami bo 
odkupljena tvoja svoboda in bodi 
hvaležen, večno hvaležen. Izkaži 
se vrednega naslednika naših 
prednikov.«

Tudi v naši občini so na mestih, 
kjer je kri partizanov in žrtev nasil
ja  prepojila slovensko grudo, 
postavljena spominska obeležja. 
Vsa so skrbno urejena. Borovšak- 
ova se je zahvalila vsem, ki jih 
obiskujejo in urejajo.

SB

KMETIJSKA ZADRUGA ŠALEŠKA DOLINA
w

Odprli trgovsko poslovni «enter v Šoštanju
Pretekli petek so v Metlečah pri 

Šoštanju odprli trgovsko poslovni 
center Kmetijske zadruge Šaleška 
dolina. Otvoritev so s kratkim kul
turnim programom popestrili šoš- 
tanjski osnovnošolci in pihalni 
orkester Glasbene šole Fran Korun 
Koželjski iz Velenja. Za blagoslov 
objekta je poskrbel kaplan šoštan- 
jske župnije Tadej Lenasi. Trak so ob 
direktorju Kmetijske zadruge Šaleš
ka dolina z. o. o. Ivu Drevu prerezali 
župan občine Šoštanj Milan Ko- 
pušar in predsednik zadruge Jože 
Ročnik.

Ob otvoritvi centra v Metlečah je 
spregovoril direktor Ivo Drev, kije 
poudaril, da se njihova storitveno 
trgovska dejavnost krepi z jasnim 
ciljem. Želijo namreč poseči po 
tržnem deležu, ki zajema čim širšo 
ponudbo za čim večji krog potroš
nikov. Prav zaradi slednjega bodo v 
prihodnje postavili tudi trgovski cent
er z živili in tako zaokrožili ponudbo.

Projektiranje in inženiring ter iz
gradnjo objekta so v Kmetijski zadru
gi Šaleška dolina zaupali domačim 
izvajalcem, postavljeni trgovsko pro
dajni center pa je za zadrugo, ki je 
lani proslavila 50 let obstoja, največ
ja investicija. Trgovski del centra ima 
več kot 700 kvadratnih metrov pro
dajnih površin, skoraj polovico manj 
pokritega skladišča in nekaj manj kot

BORZA PONUDB IN POVPRAŠEVANJA
Borza je oblika mednarodnih poslovnih priložnosti malih in sred

nje velikih podjetij na trgu Evropske unije, centralne in vzhodne 
Evrope ter mediteranskih držav. Omogoča vam, da preko široke 
mreže Euro Info Centrov (EIC) sklenete finančno, tehnično ali pro- 

IN F O  C E N T R E  dajno mednarodno poslovno sodelovanje.
EIC Maribor (Dijana Bestijanič), tel: 02 /  333  13 07, faks: 02 /  333  13 09, e-pošta: 

diigng.bestiianic@mra.si. http://eic.mra.si

EIC-okt-06: Poljski izdelovalec 
strojnega orodja, strojev in naprav 
išče tuje poslovne partnerje za teh
nično in proizvodno sodelovanje.

EIC-okt-08: Poljski proizvajalec 
kovinskih delov in kovinskih rez
ervnih delov za traktorje, kmetijsko 
mehanizacijo in druga vozila nudi 
komercialno in proizvodno sode
lovanje.

EIC-okt-11: Poljski proizvajalec

lesenih miz in stolov išče poslov
nega partnerja za izvoz svojih 
izdelkov ter nudi podizvajalske 
storitve.

EIC-okt-12: Belgijsko podjetje, ki 
razvija programsko opremo za les
nopredelovalno in druge industrije, 
išče distributerje.

EIC-okt-17: Nemški proizvajalec 
jeklenih konstrukcij išče proizvodne 
partnerje.

Trak so ob direktorju zadruge Ivu Drevu (na sredini) prerezali župan 
občine Šoštanj Milan Kopušar (levo) in predsednik zadruge Jože 

Ročnik (foto: Marija Šukalo)

3.000 kvadratnih metrov zunanjih 
skladiščnih kapacitet. Do pomladi naj 
bi dokončali zimski vrt, ki bo dobro
došla popestritev nakupov. V pritličju 
centraje svoje mesto dobila Deželna 
banka Slovenije, ki bo svoja vrata na 
85 kvadratnih metrih odprla prihod
nje leto, in manjši gostinski lokal. V 
začetku prihodnjega leta pa se bo v 
zgornje prostore centra selila tudi 
uprava zadruge.

Ob prazničnem dogodku je direk
tor Drev izročil šoštanjski osnovni 
šoli ček za 500 tisoč tolarjev, ki ga 
je v imenu šole prevzela ravnatelji
ca Majda Završnik Puc. Ravnatelji
ca je poudarila, da bodo sredstva 
namenili za opremljanje računaln
iške učilnice.

Kmetijska zadruga Šaleška dolina 
z. o. o. je nastala pred nekaj več kot 
pol stoletja in je v svojem obstoju 
doživela različne spremembe tako 
na organizacijskem kot na 
poslovnem področju. Vseskozi se 
ukvarja z odkupom živine in mleka, 
pridelavojabolk, prirejo pitane mlade 
govedi, trgovino in mesnico ter seve
da administrativnimi posli.

Otvoritev nove pridobitve so v za
drugi Šaleška dolina d. o. o. združili 
s srečanjem kmetov. Ti so si po 
otvoritvi ogledali predstavitev kmet
ijskih strojev.

Marija Šukalo



MATJAŽ LENASSI, BIVŠI DIREKTOR BSH HIŠNIH APARATOV

» D e lo  m o r a  b i t i  n e k a j ,  

k a r  t e  z j u t r a j  v r ž e  i z  

p o s t e l j e . . . «

Matjaž Lenassi (foto: C ir il M. Sem)

V torek, 31. oktobra, se je  končalo šest 
let in štiri mesece dolgo obdobje, v kat
erem  je  bil za krmilom nazorskega pod
jetja  BSH Hišni aparati Nazarje M atjaž  
Lenassi. V  tem času je  skupaj s sodelav
ci dosegel tako rekoč vse, kar se je  
doseči dalo, zadnja potrditev njegovega 
izjem no uspešnega dela pa je  prišla 
pred dnevi, ko so bili objavljeni rezultati 
prim erjalne analize proizvajalcev m al
ih gospodinjskih aparatov. Omenjena  
analiza je  pokazala, da je  BSH-jeva to
varna v Nazarjah najboljša na svetu. Z 
M atjažem  Lenassijem smo se pogov
arjali na njegov predzadnji delovni dan 
v N azarjah , ko je  za p isalno m izo v 
njegovi dotedanji pisarni že sedel An
dreas Liebl, novi direktor Hišnih apara
tov za tehnično področje.

- G. Lenassi, ste že potegnili črto pod svoje šest 
oziroma sedemletno službovanje v Nazarjah?

Imam bolj slab spomin, zato nikoli ne delam 
posebnih obračunov za nazaj, sem pa bil zelo 
prijetno presenečen, ko so mi sodelavci pripravili 
zaključni večer in mi podarili nekakšen album s 
pregledom dosežkov, ki smojih nanizali v minulih 
letih. Brez pretiravanja lahko rečem, daje bilan

ca res lepa in da imam na šest let in štiri mesece, 
kolikor sem služboval v Nazarjah, res lepe spom
ine. V tem času je nazorska tovarna postala in
ternacionalna, poznana povsem svetu, zelo lepo 
darilo na koncu pa je naša zmaga na »bench- 
markingu« v svetovnem merilu, kar pomeni, da 
smo boljši od vseh ostalih proizvajalcev malih 
gospodinjskih aparatov. Uvrstili smo se tudi na 
tekmovanje za poslovno odličnost, pridobili dva 
velika nova projekta, ki prihajata v prihodnjih 
dveh letih, zato zapuščam Nazarje vesel in zado
voljen. Lepo smo se razumeli, ne samo znotraj 
podjetja, ampak tudi v okviru širše skupnosti, 
sodelovanje z županom in občinsko upravo je 
bilo zelo dobro.

- Ob zadnjem razgovoru ste mi zaupali, da ste 
o zamenjavi delovnega mesta razmišljali že 
pred časom, vendar ste vztrajali tako dolgo, 
dokler niste bili prepričani, da bosta dva nova 
projekta v prihodnje res zaživela. Ali lahko 
sedaj o teh projektih poveste kaj več?

Doslej več kot pet let v nobeni službi nisem 
zdržal, res pa je, daje bila služba v Nazarjah do 
sedaj zame najbolj uspešna. Prepričan sem, da 
delo za človeka ne sme biti rutina, delo mora biti 
nekaj, kar te zjutraj vrže iz postelje in te zvečer 
spravi utrujenega nazaj v posteljo. Če delo pos
tane rutinsko, če poznaš preveč stvari, če ti je 
vse logično in normalno, potem si več ali manj 
ovira na taki poti in v takem primeru moraš začeti 
razmišljati o kakšnem drugem izzivu. To je bil edi
ni razlog, da sem začel razmišljati v tej smeri in se 
v končni fazi tudi odločil.

Projekta, kiju omenjava, bosta naredila tovarno 
v Nazarjah še enkrat večjo, kot je danes. Enkrat 
večjo smo naredili že mi v zadnjih šestih letih, še 
enkrat večja po prometu pa je lahko že v nasled
njih parih letih. Stoodstotne garancije za izvedbo 
sicer ni, toda generalno so odločitve na nivoju 
BSH sprejete, čaka se le še podpis pogodbe z 
veliko ameriško korporacijo in potem sredi leta

2007 začetek proizvodnje v Nazarjah. To je sce
narij enega projekta, drugi projekt, pravtako zelo 
velik, pa je predviden za leto 2008. BSH seje 
namreč odločil za proizvodnjo zelo kompleksnih 
aparatov, kar za tovarno v Nazarjah pomeni 
ogromen cenovni preskok, z zelo veliko 
vloženega znanja in lastnim razvojem, ki pri nas 
in v Traunreutu poteka že kakšno leto dni. Vred
nostni rang vsakega od omenjenih projektov je 
okrog deset milijonov evrov, torej se tovarni v 
Nazarjah obeta lepa prihodnost. Pravijo, da se 
delo vodje ali direktorja v resnici pokaže šele 
takrat, ko odide. Če se takrat stvari hitro poslab
šajo, je bilo nekaj hudo narobe, jaz pa sem pre
pričan, da bo šlo tukaj samo še gor oziroma 
naprej.

- Splošna ocena je, da je podjetje BSH Hišni 
aparati pod vašim vodstvom veliko doprineslo 
tudi k razvoju lokalnega okolja. Danes si v 
Zgornji Savinjski dolini nihče ne upa na glas 
razmišljati, kaj bi bilo, če Hišni aparati ne bi bili

tako uspešni. Kako ste vi iz svojega zornega 
kota, ko ste dnevno prihajali v Nazarje, doživljali 
ta stik z lokalnim okoljem?

Na začetku je bilo precej težko. Ker sem bil os
redotočen zgolj na poslovne cilje, niti nisem iskal 
stika z lokalnim okoljem, zato sem potreboval kar 
nekaj časa, da sem prišel do spoznanja, da pod
jetje mora živeti z lokalnim okoljem. Iz tega okolja 
namreč prihaja delovna sila, za katero lahko 
trdim, daje zelo fleksibilna in inovativna inje kot 
takšna omogočala hiter razvoj tovarne. Jasno in 
logično torej je, da tovarna skuša pomagati 
lokalnemu okolju, vendar smo na tem področju 
mi šli celo malo predaleč oziroma nismo bili do
volj selektivni. Razumeli smo, da smo edini tako 
uspešni vtem okolju, in smo zato podpirali skoraj 
vse. Ker so bili rezultati dobri, smo si to pač lahko 
privoščili in lastniki nas glede tega nikoli niso niče
sar spraševali, bilo pa bi bolje in zame tudi lažje, 
če bi lokalna oblast sama nekoliko usmerjala želje

»Na začetku je  bilo precej težko. Ker sem bil osredotočen zgolj na poslovne 
cilje, niti nisem iskal stika z lokalnim okoljem, zato sem potreboval kar nekaj 
časa, da sem prišel do spoznanja, da podjetje mora živeti z lokalnim okoljem. 
Iz tega okolja nam reč prihaja delovna sila, za katero lahko trdim , da je  zelo 
fleksibilna in inovativna in je  kot takšna omogočala hiter razvoj tovarne.«
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v občini, ker vsem se pač ne da ustreči, po drugi 
strani pa se je zelo težko opredeliti, kar je bolj in 
kaj manj pomembno. Zagotovo so pomembni 
gasilci, zagotovoje pomembna kultura, zagotovo 
tudi šola, zagotovo tudi šport, skratka vse je 
pomembno in zelo težko je biti pameten pri tem. 
Moram povedati, da smo veliko pomagali tudi 
izven lokalnega okolja in za to pomoč namenili 
kar precej finančnih sredstev in še več naših 
aparatov.

- V dobrih šestih letih, ko ste službovali tukaj, 
ste si gotovo ustvarili pregledno sliko o tem, 
kakšno je stanje na področju gospodarstva v tem 
okolju. Zdaj ko odhajate v drugo regijo in drugo 
panogo, je morda na mestu vprašanje, v katero 
smer bi bilo treba, po vašem mnenju, usmeriti 
razvoj, da bi bilo v prihodnje bolje...

Težko je biti pameten s pozicije direktorja BSH 
Hišnih aparatov, niti se ne čutim poklican za kaj 
takega. Dejstvo je, daje tukajšnje okolje v redu, da 
se vtem okolju da delati, drugo dejstvo pa je, da so 
tukaj prisotne industrijske panoge, ki imajo velike 
težave. Kar se tiče žagarstva oziroma lesne de
javnosti bi bilo po mojem mnenju treba urediti 
odnose z lastniki gozdov, zlasti z Ljubljansko nad
škofijo. Če na drugi strani pogledamo tekstilno in
dustrijo, ima težave tako vSIovenijikotv Evropi, videli 
pa bomo, kaj bo prinesel nedavni prevzem Elkro- 
ja. Načeloma bi morali znani lastniki in skoncen
trirana moč prinesti pozitivne spremembe.

Precej boljša je slika v zasebnem sektorju, saj 
je slednji, vsaj tisti del, ki dela z nami, v zadnjem 
obdobju izjemno napredoval. To se mi zdi zelo 
dobro, ker so danes vsi ti naši kooperanti mednar
odno usposobljeni, lahko gredo, kamor hočejo, 
in lahko povsod konkurirajo, ker so navajeni na 
kruto realnost, ki jo je vpeljal BSH. Vsi ti kooperan
ti imajo urejene proizvodnje, vsi delajo po ISO

ADRIATIC SLOVENKA

Zavarovalna družba A dria tic  Slovenica 
(AS) je na letošnjem Mednarodnem obrtnem 
sejmu (MOS) v Celju predstavila svojo de
javnost, aktualno zavarovalno ponudbo in 
dejavnost poslovne enote Adriatica Sloven- 
ice Celje.

Za vse obiskovalce sejma so pripravili poseb
no nagradno igro in po končanem MOS-u 
izžrebali 40 praktičnih nagrad. Dobitnika glavne 
nagrade, skuterja kymco, je tričlanska komisija 
izžrebala v četrtek, 26. oktobra, na sedežu 
poslovne enote AS na Lavi 7 v Celju.

Srečnež je Dani Beloglave s Polzele, ki je že 
od leta 1992 zavarovanec Adriatica, vendar je 
šlo pri tem le za srečno naključje, kajti poslovno 
razmerje z zavarovalnico AS ni bilo pogoj za 
sodelovanje v nagradni igri.

Helena Kotnik

standardih in vedo, kaj je kakovost. Če si prisoten 
na globalnem trgu, se pač moraš temu prilagoditi 
ali pa ne preživiš.

- Ko ste že omenili globalni trg, kako vam us
peva dobivati bitko s cenejšimi proizvajalci na 
Kitajskem?

Če tovarna v Nazarjah ne bi sodila pod okrilje 
tako močnega koncerna, kot je BSH, in če ne bi 
razpolagala z dvema tako močnima blagovnima 
znamkama, kot sta Bosch in Siemens, bi bila 
danes v bistveno težjem položaju, če bi sploh še 
obstajala. To seveda ne pomeni, da je danes 
lahko, daleč od tega, je pa nekoliko lažje, kajti 
borba na trgu je kruta. Konkurenca z Daljnega 
Vzhoda je močna, toda v prihodnje bo po mojem 
mnenju oslabila.

Zadovoljen sem, da se obnese naš koncept na
bave sestavnih delov na Kitajskem in proizvodnje 
doma. Bistvo tega koncepta je v tem, da tisto, kar je 
poceni, kupiš tam, in stem presekaš njihovo verigo 
nizkih cen na polovici, hkrati pa znižaš domače 
stroške proizvodnje in s fleksibilnostjo pridobiš 
odločujočo prednost. Z enakim orožjem so se sedaj 
začele boriti tudi druge tovarne koncerna BSH.

No, mi smo sedaj šli še korak naprej in začeli 
kupovati kitajske stroje. Imamo tri stroje za tisk, 
katerih cena znaša le tretjino siceršnje cene, 
torej smo dobili tri stroje za ceno enega. Pričaku
jemo že prvi kitajski stroj za brizganje plastike, ki 
ga bomo najprej temeljito testirali, in če se bo 
obnesel, bo to spet velik prihranek. Skratka 
možnosti so velike, treba je samo hoditi po svetu, 
imeti odprte oči in opazovati. Dobro je, ima to
varna v Nazarjah kar nekaj takšnih ljudi, ki znajo 
dobro opazovati.

- Za zaključek morda še nekaj besed v zvezi z 
vašimi ambicijami in cilji na novem delovnem 
mestu v Alpini...

Daniju Beloglavcu je glavno nagrado izročil 
direktor celjske poslovne enote Adriatica 

Slovenice Marjan Krajnc

Alpina je povsem drugačna zgodba. Slovenska 
čevljarska industrija je pred časom podobno kot 
tekstilna industrija zaspala na razvojnem po
dročju, ker je prevladalo mnenje, da je neper
spektivna panoga. Alpina seje kljub temu borila 
naprej, zato je danes največji slovenski in sve
tovno priznani proizvajalec tekaških smučarskih 
čevljev. Na tem področju je pravzaprav svetovni 
vodja, saj prednjači z uporabo kaviarja in titano v 
čevljih, kljub temu pa se na tehnološkem po
dročju v minulih letih ni dogajalo prav veliko. Tu
kaj zato vidim veliko možnosti za napredek, dru
ga velika možnostje ureditev organizacije, trans
porta, odprava skritih stroškov in podobno. Ne 
morem reči, da nameravam narediti še eno tako 
uspešno tovarno, kot je BSH v Nazarjah, vseka
kor pa nameravam iz Alpine narediti zelo uspeš
no tovarno.

- Želimo vam veliko uspeha pri vašem delu še 
naprej, v Zgornji Savinjski dolini ste vedno do
brodošli!

Pogovarjal se je Franci Kotnik

---- — - ~\

ZVEZA BORCEV IN UDELEŽENCEV NOB

Srečanje v 
Dobrniču

Člani območnih organizacij Združenja borcev 
in udeležencev NOB ter njihovi simpatizerji iz 
zgornjesavinjskih občin so se tudi letos 
udeležili srečanja v Dobrniču na Dolenjskem, 
ki poteka vsako leto sredi oktobra v spomin na 
prvi zbor 16. oktobra leta 1943, ko so se tamkaj 
zbrale delegatke iz vse Slovenije in ustanovile 
Antifašistično zvezo žena.

Nekatere so na poti tja pri prehodu čez okupira
na ozemlja celo izgubile življenja. Zbor je takrat 
sprejel nekaj pomembnih sklepov, ki so vplivali 
na vlogo ženske v odporu proti okupatorju, pa 
tudi na poznejšo organiziranost narodno zaved
nih žena.

Letošnja slavnostna govornica je bila prof. 
dr. Zora Konjajev, partizanska zdravnica, pre
davate ljica na faku lte ti in ugledna znan
stvenica s področja pediatrije, odlikovana s 
srebrnim znakom Republike Slovenije za zas
luge. V svojem nagovoru je predvsem pou
darila pomembnost izobrazbe pri ženskah. 
Hkrati s proslavo je potekala tudi letna skup
ščina društva Dobrnič, ki mu predseduje 
Danica Simšič.

Po končanem uradnem delu so se Zgornje- 
savinjčani podali do spomenika, postavljen
ega vsem, ki so v tistih krajih dali življenja za 
svobodo. Skupaj z ženskim oktetom iz Črnom
lja so zapeli nekaj domoljubnih pesmi, Ana 
Škotnik iz Pustega Polja pa je občuteno pred
stavila Gregorčičevo pesnitev Hajdukova opo
roka.

Marija Lebarv ___________________________________ v

Skuter za srečnega dobitnika s 
Polzele



GALERIJA NAZARJE

Slovo od Matjaža Lenassija
Župan občine Nazarje Ivan Puma! je prejšnjo 

sredo v nazorski galeriji pripravil sprejem za 
dotedanjega direktorja BSH Hišnih aparatov 
Matjaža Lenassija, ki je s prvim novembrom 
prevzel vodenje podjetja Alpina. Sprejema so 
se udeležili tudi nekateri drugi predstavniki 
lokalnega okolja in člana novega vodstva Hiš
nih aparatov -  Andreas Liebl, direktor za proiz
vodnjo, razvoj in nabavo, ter Boštjan Gorjup, 
direktor za področje gospodarjenja.

V čustvenem nagovoru seje Ivan Purnat za
hvalil Lenassiju, kerje kotdirektorživel s krajem 
na enak način, kot kraj živi z BSH-jevo tovarno, 
in med drugim dejal: »Gospod Lenassi je zelo 
dobro razumel potrebe lokalnega okolja in je 
vedno pomagal po svojih najboljših močeh, zato 
mu izrekam iskreno zahvalo v imenu športnik
ov, kulturnikov, gasilcev, krajanov, občanov 
Nazarij in vseh Zgornjesavinjčanov. Želim mu, 
da bi se v novem okolju, kjer bo opravljal svoje 
delo, prav tako dobro vklopil v lokalni utrip in da 
bi s svojo ustvarjalno energijo pozitivno deloval 
v kolektivu in lokalni skupnosti. Upam, da ga 
bodo na Nazarje vezali lepi spomini in da bo še 
kdaj prišel k nam, bodisi službeno bodisi zaseb
no.«

Purnat je Lenassiju v znak zahvale izročil 
sliko Jožeta Horvata -  Jakija, katerega stalna 
zbirka likovnih del krasi nazorsko galerijo, 
njeno ureditev in ureditev celotne Jakijeve

Slovo nazarskega župana Ivana Purnata in 
M atjaža Lenassija je  bilo čustveno in 

prija te ljsko  (foto: Franci Kotnik)

hiše pa so v veliki meri sofinancirali BSH Hišni 
aparati. Nazorski županje ob tem izrazil priča
kovanje, da bo sodelovanje z novim vodstvom 
Hišnih aparatov enako uspešno, kot je bilo 
doslej.

Matjaž Lenassi je bil nad prisrčnim sprejemom 
in darilom prijetno presenečen. Na podoben 
način so se od njega poslovili tudi sodelavci 
nazorske tovarne in vodstvo koncerna BSH iz 
Nemčije. Po Lenassijevem mnenju bo tudi novo 
vodstvo Hišnih aparatov imelo posluh za 
potrebe lokalnega okolja, predpogoj za to pa 
so seveda dobri poslovni rezultati. Kot kaže za
enkrat, bo letošnje leto spet rekordno, pred vrati 
pa sta dva nova projekta, ki bosta v Nazarjah v 
prihodnjih dveh letih omogočila lepo število 
novih delovnih mest.

Lenassi je prepričan, da se poslavlja ob 
pravem času, saj je s Hišnimi aparati dosegel 
praktično vse, kar se je  doseči dalo. Danes je 
tovarna v Nazarjah najboljši proizvajalec malih 
gospodinjskih aparatov na svetu, kar pa po Le- 
nassijevih besedah ne bi bilo mogoče, če ne bi 
bila tu, kjer je: »Če ta tovarna ne bi bila v tej dolini, 
nikoli ne bi dosegla takšnih rezultatov. Tukaj ljud
je živijo s tovarno, pridejo na delo takrat, koje 
potrebno, vedo, kaj je natančnost, žrtvujejo so
bote in praznike, kadar je treba delati v štirih 
izmenah, in razumejo, zakaj je treba imeti proste 
petke v prvi polovici leta. Tudi občina nam je 
veliko pomagala, še posebej pri investicijah. Kaj 
naj rečem, bilo je zelo lepih šest le t... To je doslej 
zame najdaljše obdobje na enem delovnem 
mestu in tudi to je dokaz, da mi je bilo v veselje 
sodelovati z vami.«

Franci Kotnik

KRAJEVNI PRAZNIK V ŠMARTNEM OB DRETI

Enotnost in povezanost med krajani

(foto: Marija Šukalo)

V Šmartnem ob Dreti so v torek, 
24. oktobra, s srečanjem stare
jših krajanov in kulturno prireditv
ijo obeležili krajevni praznik. 
Tega praznujejo v spomin na čas
II. svetovne vojne, ko je okupator 
pred 62  leti požgal Šmartno in 
Volog. Na prireditvi so udele
žence razveseljevali s pesmimi, 
recitacijami, plesi in skeči malčki 
iz vrtca in podružnične osnovne 
šole.

Predsednik šmarskega kra
jevnega odbora Bojan Štrukelj je v 
svojem govoru poudaril, da se v 
vojnem času potrebna enotnost in 
povezanost med krajani kljub dru
gačnemu življenju odraža tudi 
danes, predvsem v humanitarnih 
akcijah, pomoči društvom in 
posameznikom. Z zadovoljstvom je 
omenil številne investicije, ki so bile 
realizirane.

»Asfaltna prevleka na več mestih, 
voda iz zajetja Bela, naslednje leto 
tudi gradbene parcele v gradbeni 
coni Bič so dosežki, ki jih je vredno

omeniti. Mogoče ni dovolj narejen
ega, vendarje veliko majhnih stvari, 
brez katerih ne gre,« je med drugim 
dejal Štrukelj, kije prepričan, da v

kraju dobro delajo tudi vsa društva. 
Mednje vsekakor sodijo gasilci, kijih 
prihodnje leto čaka praznovanje 
100-letnice delovanja, in seveda 
krajevna organizacija Rdečega 
križa. Ta je bila ob šmarskem kra
jevnem odboru tudi organizatorka 
pogostitve starejših krajanov, ki so 
ga pripravili v nadaljevanju pr
ireditve.

Starostniki so druženje pričeli z 
mašo v cerkvi svetega Martina, ki 
jo je daroval šmarski župnik Pe
ter Marčun. Po programu, ki so 
ga pripravili najm lajši, so nad
aljevali s kosilom in klepetom v 
Osnovni šoli Šmartno ob Dreti. Tu 
jim je pozdravne besede namenil 
tudi župan občine Nazarje Ivan 
Purnat. Kot je v navadi, so se s 
šopkom spomnili najstarejšega 
udeleženca srečanja, to pa je bil 
95-letni Viktor Purnat.

Marija Šukalo
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Taktično dovršena in vsebinsko
brezhibna vaja

Poleg gašenja požara v m izarski delavnici so m orali gasilc i reševati 
tudi človeška življenja

G asilci so delovali izredno organizirano s poudarkom na 
discip lin i in varnosti

iljnika Gasilske zveze Zgornje Sav- končnemu uspehu največje skup- 
njske doline Boštjana Cigaleta ne vaje v zgodovini zgornjesavinj- 

temeljni namen prikaza. Za gasilce skega gasilstva, 
je po njegovem mnenju značilno, Savinjčan

Pripadniki Slovenske vojske vam 
lahko pridejo pogasit dim niški 
požar, tako  natančno gasijo iz 

helikopterja

Rezultati analize, ki jo  bodo 
pripravili v prihodnjih dneh, bodo 
zgornjesavinjskim gasilcem v po
moč pri načrtovanju dejavnosti na 
tem področju, saj je cilj ustvariti 
pogoje, ki bodo prijazni do ljudi in 
narave, ter da gašenje in reševan
je ne bo potrebno. Za sobotno vajo 
velja, da so vsi udeleženci deiovali 
izredno organizirano z velikim pou
darkom na disciplini in predvsem 
varnosti, kar je bil po mnenju pov-

da v različnih nesrečah in v skladu 
s svojim poslanstvom organizirajo 
in izvajajo zaščito, reševanje in po
moč ljudem, ki jo potrebujejo.

»Skupaj z drugimi človekoljubni
mi organizacijam i se trudimo 
učinkovito delovati tudi pri obv
ladovanju razmer ob naravnih in 
drugih nesrečah. Naloga gasilcev 
že dolgo ni več samo gašenje, 
ampak smo prisotni pri vseh ob
likah pomoči tistim, ki jo potrebuje
jo,«je po končani vaji povedal pov-

M ladenič bo še gasilec, tako  
korajžno je  šel v košaro

eljnik zgornjesavinjskih gasilcev in 
ob tem poudaril velik prispevek 
gasilcev bočkega društva h

V Bočni so v soboto izvedli po ob
segu naj večjo gasilsko vajo v Zgorn
ji Savinjski dolini Bočna 2006, na 
kateri so prikazali gašenje požara, 
reševanje ponesrečencev z višine, 
gospodarskega poslopja in višine,

Stara , dobra gasilska lestev se 
vedno obnese

v vaji pa je sodeloval tudi helikopter 
Slovenske vojske. Namen vaje je bil 
preveriti in prikazati usposobljenost

Pri skoku za življen je je  šlo tudi 
za eleganco

doline in Velenja z vso potrebno 
mehanizacijo. Celotna akcija je bila 
zamišljena kot sklop sedmih ra
zličnih vaj, na različnih lokacijah v 
Bočni, v katerih so gasilci in ostali 
sodelujoči dokazali, da so dobro 
pripravljeni za posredovanje v ra 
zličnih situacijah in tudi najtežjih 
pogojih.

članov prostovoljnih gasilskih 
društev ter reševalcev in policistov. 
Celotno dogajanje je bilo pos
večeno spominu na 24. oktober 
1944, ko so Nemci požgali Bočno.

Na vaji Bočna 2006 je sodelova
lo okoli 200 prostovoljnih gasilcev 
iz vseh društev Zgornje Savinjske

GASILSKA ZVEZA ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE



KULTURNO PROSVETNO DRUŠTVO JURIJ MOZIRJE

Jubilejni koncert Mozirskih kolednikov

M ozirski koledniki so peto obletn ico delovanja obeležili s
slavnostnim koncertom (foto: EM S)

Koncert, ki ga je mozirski kvintet 
pripravil v domači farni cerkvi ob 
peti obletnici delovanja, bi lahko 
ocenili z dvema besedama: izbor
na dostojanstvenost. Prva tenoris
ta Ferenc Beričnik in Jože Re- 
penšek, drugi tenorist Jaka 
Vačovnik, baritonist Jure Repenšek 
in basist Jože Bizjak so ne samo 
mozirska, temveč zgornjesavinjska 
posebnost med malimi vokalnimi 
skupinami. Koledniki po duši doka
zujejo profesionalno spoštljivost do 
slovenske pesmi, z njeno govorico

pogumno nagovarjajo občinstvo, ki 
ne ostaja ravnodušno.

Mozirski koledniki zase pravijo, da 
radi sodelujejo na dobrodelnih kon
certih in se družijo s podobnimi 
malimi vokalnimi sestavi. K pestros
ti njihovega jubileja je svoj prispevek 
dodal ženski kvintet Coronke iz 
Boštanja ob Savi. Vrhunec petlet
nega ustvarjanja pevcev iz Mozirja 
je brez dvoma zgoščenka, na kot
erije 25 pesmi raznih avtorjev, obo
gatenih z značilnim pritrkavanjem 
v izvedbi članov kvinteta Jožeta

Repenška in Jake Vačovnika.
Pevci so v petih letih pod umetni

škim vodstvom Jelke Repenšek na 
najboljši način izpolnili osnovno 
poslanstvo, to je nadaljevati boga
to tradicijo moškega petja v Mozir
ju. V svojem programu negujejo 
narodne, umetne in ponarodele 
pesmi, z veseljem prepevajo tudi 
cerkvene pesmi in maše.

V petih letih so Mozirski koledniki 
postali stalnica lokalnih prireditev, 
raznih pevskih revij in tekmovanj. Za
peli so rojakom vzamejstvu in razves
elili Slovence na Švedskem in Nemč
iji, od vsega pa je najpomembnejše 
dejstvo, da so pevci tako rekoč sosed
je, kijih druži pristno družinsko in med
sebojno prijateljstvo.

Savinjčan
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Nebesedno izražanje z različnimi elementi športa
V Bočni so se v četrtek, 19. oktobra, srečali 

osnovnošolci in njihovi mentorji, ki gojijo ples. 
Prvo srečanje pod naslovom Plesna gibalnica 
je  organizirala mozirska izpostava javnega 
sklada Republike Slovenije za kulturne de
javnosti.

V uvodu je pozdravne besede tako gledalcem 
kot nastopajočim namenila ravnateljica Osnovne 
šole Fran KocBek Gornji Grad Lilijana Bele. Pou
darila je, daje ples umetnost in oblika sprostitve, 
pri kateri so preko nebesednega izražanja pred
stavljeni različni elementi športa. Obenem pa je 
to tudi priložnost za druženje in spoznavanje.

Četrtkovo popoldne v bočki dvorani 
zadružnega doma so za druženje in spoznavan
je izkoristili osnovnošolci Zgornje Savinjske in 
Šaleške doline. Na zabavne melodije so ob svojih 
mentorjih pripravili zanimive koreografije. Najm
lajši iz Bočne pod vodstvom Mojce Buršič so 
vsem namenili Plesni pozdrav. Nazarčani so ob 
Vanji Hofbauer zabavali s cancanom in roken
rolom, mozirske Tvigice z Mojco Štancer so pred

stavile Mandoline in plesna skupina pod vod
stvom Mire Janžovnik koreografijo na eno od 
zabavnih melodij. V Bočni so zaplesali tudi otroci 
različnih starosti iz velenjskega plesnega studia 
N. Kaj vsejih je uspela naučiti njihova plesna ped
agoginja Nina Mavec Krenker, so pokazali preko

jazz baleta in drugih zvrsti sodobnega plesa v kar 
treh točkah.

Srečanje v Bočni je bila priložnost, da se pred
stavijo že uveljavljeni plesalci in pokažejo svoje 
znanje in rezultate dosedanje dela, ter seveda 
tisti, ki svoje korake šele začenjajo in raziskujejo, 
kako bi to najbolje počeli. Zato so ob zaključku 
srečanja pripravili tudi posvet, saj so mentorji 
prepričani, da je za razvoj plesne dejavnosti za 
mladino in otroke potrebno vedno dodajati nov
osti in iskati nove oblike izražanja, kijih lahko po
tem približajo malim in malo večjim plesalcem.

Marija Sukalo

Skrivnost zadovoljstva je, da znaš uživati 
v tem, kar imaš, in da se znaš znebiti žeija 
po stvareh, ki so zunaj tvojega dosega.

Lin Jutang
L __________________________________^

M ozirske Tvigice so predstavile koreografijo  
na pesem M andoline (foto: Marija Šukalo)



Piše: A leksander V idečnik

Po prvi svetovni vojni je Savinjska 
podružnica SPD prevzela dotlej 
nemške planinske postojanke, torej 
tudi v Logarski dolini. Tako je poleg 
Piskernikovega zavetišča nastal še 
Tiilerjev dom, imenovan po znanem 
planinskem zanesenjaku dr. Tiller- 
ju. Kmalu je bil zgrajen še Aleksan
drov dom -  vse naštete postojanke 
so bile v lasti Slovenskega planin
skega društva.

Zaradi vse večjega zanimanja za 
lepote Logarske doline, posebno po 
dograditvi cestne povezave Solča- 
va-Logarska dolina, so se pričeli 
domačini zanimati za lastne turis
tične zmogljivosti, tudi hotele so 
imeli v načrtih. Tako so mislili pri Ples
niku, Logarju, Podbrežniku in kasne
je še sestre Logar.

Znano je, daje Fran Kocbek menil 
drugače, priporočal je zaprtost 
Logarske doline, tu naj bi bile le 
planinske postojanke in ne gostilne 
in hoteli... Seveda je prišel v spor z 
Logarjem in ostalimi načrtovalci 
turističnih zmogljivosti. S Kocbeko
vim stališčem, ki je veljalo kot stal
išče Savinjske podružnice SPD, se 
tudi na celjski planinski organizaciji 
niso strinjali. Prav tako so organi ob
lasti podpirali hitrejši razvoj turis
tičnih zmogljivosti v Logarski dolini.

Mozirjani so leta 1895 sklenili na 
Golteh postaviti planinsko kočo. 
Savinjska podružnica SPD je nam
ero podprla, Fran Kocbek je narisal 
skico, kako naj bi koča izgledala, in 
dela so se pričela, ko sta Leopold 
Goričar in Feliks Tribuč našla 
primerno mesto za gradnjo. 
Okoliški kmetje so bili lastniki zem
ljišč na planini in so z veseljem 
odstopili nekaj zemljišča, na kater
em je potem stala planinska koča, 
poimenovana Mozirska koča. 
Gradnjo samo je vodil Leopold 
Goričar.

Dela so dobro napredovala in že

Ko je šlo z a  bogarsko dolino
Tudi Dravska banovina je podpirala 
razvoj tujskega prometa v Zgornji 
Savinjski dolini, posebno pa še v 
Logarski dolini.

Celjska občina je ustanovila svoje 
avtobusno podjetje, kije uvedlo red
no avtobusno zvezo v Logarsko 
dolino, zato je tudi celjska občina 
podpirala turistično odpiranje te 
edinstveno lepe doline. Tudi ta ne
soglasja so povzročila večje pritiske 
na Savinjsko podružnico SPD, kije 
tedaj delovala v Gornjem Gradu, 
vse glasnejše so bile tudi zahteve, 
da se Savinjska podružnica preseli 
v Celje. Sprva take zahteve niso 
imele širšega odmeva, saj se je vsa 
planinska organizacija v Zgornji 
Savinjski dolini povezovala znotraj 
Savinjske podružnice SPD in tako 
osebno na Frana Kocbeka. Vendar 
so razmere, ki so nastale po prvi 
svetovni vojni, zahtevale določene 
spremembe tudi v planinski organ
izaciji.

Potem so sledile razne kritike 
načrtovanih turističnih objektov v 
Logarski dolini. Tako so Plesnikov 
hotel kritizirali, da po zunanjem iz
gledu na sodi vto dolino, ni urbanis
tično primeren. Bolj so hvalili zgrad
bo sester Logar, ki da je s svojim zu
nanjim izgledom še najbolj primer
na v tem planinskem okolju. Kot 
poudarja pisec članka o tem doga
janju, Branko Zemljič, v Planinskem 
vestniku, s temi novimi turističnimi 
zmogljivostmi niso bili prizadeti že 
obstoječi planinski domovi, tudi ne 
Frischaufov dom na Okrešlju, ki ga 
je tedaj oskrboval Fort Herle.

V Logarsko dolino je prihajalo vse

več turistov, tudi veliko tujcev je bilo 
med njimi. Gostje so ostajali po več 
tednov v dolini in ob tem obiskovali 
naše vršace. Tudi alpinizem se je 
zelo razvil. Tako je ostalo vse do II. 
svetovne vojne, ko so se Nemci s 
požiganjem kmetij in požigom 
Solčave izkazali kot okupatorji na
jhujše vrste.

Naj omenimo še organizacijske 
spremembe v planinski organizac
iji. Postopno so prenašali vse več 
nalog v Celje in od leta 1927 dalje 
je bil sedež Savinjske podružnice 
SPD že v Celju. Seveda se Kocbek s

takšno odločitvijo ni mogel zlahka 
strinjati, zato je tega leta odklonil 
načelništvo v SPD in tako ga je 
prevzel dr. Tiller. Resnici na ljubo je 
treba povedati, da je Savinjska 
podružnica dolga leta dobivala za
nimive pobude iz Celja, posebno pa 
soji stali ob strani Žalčani. Brez tega 
tesnega sodelovanja gotovo ne bi 
prišlo do gradnje ceste iz Solčave v 
Logarsko dolino. Znano je, da je 
tedanja Savinjska posojilnica v 
Žalcu tudi gmotno podprla gradnjo 
omenjene ceste, ki je dejansko 
odprla Logarsko dolino v svet.

Logarska dolina le ta 1 9 3 8 . Fotografiral M a tija  Trohej. Izvirn ik hrani 
M uzejska zbirka v Gornjem Gradu.

Velja se spomnili ...
5. oktobra 1896 so se pri koči 
znašli mozirski planinci in gostje, da 
bi opravili otvoritev. Kočo je bla
goslovil šmihelski župnik Ramor. 
Kot so zapisali v kroniko, je bilo zelo 
veselo in planinci so bili veseli, da 
je, čeprav majhna planinska koča, 
nared za zavetišče planincem, 
posebno pa so poudarjali, da je 
slovenska in na slovenskih tleh 
zgrajena. Tiste čase so gradili 
planinske postojanke nemški 
planinci, ki so v svojem društvu 
imeli dovolj bogatih ljudi, ki so bili 
pripravljeni za "nemško" stvar kaj 
žrtvovati!

Posebno planinsko doživetje je 
bilo v Mozirju septembra 1896, ko 
so se zbrali ugledni planinci slov
enske planinske organizacije, da 
bi praznovali sedemdesetletnico 
znanega prijate lja slovenskih 
planin dr. Johannesa Frischaufa. 
Med gostije bil tudi načelnik SPD iz 
Ljubljane, dr. Orožen. Na slavnost
nem pohodu k Mozirski koči tudi ni 
manjkal mozirski kaplan Anton 
Aškerc in seveda Fran Kocbek. 
Pred kočo je zbrane goste 
pozdravil gospodar koče Martin 
Šuster. Gostje so se zadržali pri 
koči vse do opoldneva, ko so se

vrnili v Mozirje, kjer so potem slavili 
jub ilanta  dr. Frischaufa in to v 
družbi najvidnejših domačinov in 
gostov od drugod.

Savinjska podružnica SPD je 
seveda nadaljevala z gradnjo 
planinskih zavetišč. Najprej so 
načrtovali kočo na Menini. Vložili so 
prošnjo za dovoljenje pri upravi 
škofijskega posestva v Gornjem 
Gradu. Vendar so naleteli na 
odločno zavrnitev upravnika Hof- 
bauerja, sam škof Jeglič jim je po
tem prošnjo uresničil in že 21. julija 
1898 so Gornjegrajsko kočo 
slovesno odprli.



NEPREMIČNINE

Ste gradili na črno?

BISERKA POVŠE TASIČ,
n e p re m ič n in s k a  p o s re d n ic a  z 
lice n c o

Poznamo štiri vrste nedovoljene 
gradnje, ki jo v ljudskem žargonu 
imenujemo kar črna gradnja. Vse
lej nedovoljene (črne) gradnje ni 
mogoče legalizirati, temveč jo je 
treba preprosto odstraniti. Prav 
tako tudi ne drži, da morate kot 
kupec zbežati od hiše, ki je zgraje
na na črno, vi pa bi jo radi kupili. 
Pridobiti morate potrebne informa
cije o tem, kakšne možnosti imate 
za legalizacijo objekta in kakšne 
stroške boste pri tem imeli.

Primer nelegalne gradnje je na
primer objekt, za katerega je bila z 
gradbenim dovoljenjem dovoljena

nadomestna gradnja, pa se ta do 
predpisanega roka ni odstranil in 
tako tik ob stari zdaj stoji še nova hiša. 
Primer neskladne gradnje imamo, 
koje bilo za gradbena dela gradbeno 
dovoljenje sicer izdano, dela pa so 
se izvajala v nasprotju s pogoji pris
tojnega organa, ki je v dovoljenju 
opredelil gradnjo. Primer nevarne 
gradnje pomeni, da gradnja, ki se že 
izvaja, ali zgrajen objekt ogroža 
premoženje, zdravje in življenje ljudi, 
promet, sosednje objekte. Primer 
nelegalnega kopa najlažje pojasni
mo s primeri, ko se brez dovoljenja 
rabijo zemljišča, kot so: kamnolom, 
gramoznica, peskokop.

Število črnih posegov naj bi bilo v 
Sloveniji vse manjše in klasičnih 
črnih gradenj, vsaj novih, naj ne bi 
bilo veliko. Vedno večje menda pre
koračitev izdanih pogojev gradnje 
v gradbenem dovoljenju. Kljub 
temu se skoraj vsakemu ne
premičninskemu agentu vsaj enk
rat zgodi, da naleti na primer črne 
gradnje. Če se boste nakupa hiše

na nepremičninskem trgu lotevali 
sami, torej obvezno povprašajte po 
gradbenem in uporabnem do
voljenju. In ko se boste iz prvega 
nadstropja sprehodili do man
sarde, ne bo odveč še podvprašan-

je: »Ali imate dovoljenje tudi za ta del 
gradnje?« In velikokrat boste slišali, 
da »to ni problem«, lahko se pridobi 
naknadno. Na tej točki napoči alarm 
in vprašati se morate, ali si res želite 
skupaj s hišico natovoriti še kup 
težav in administrativnih poti zato, 
ker želena nepremičnina spada 
med »neskladno gradnjo«?

Kot potencialni kupec nepremič
nine, ki je bila po letu 1967 zgraje
na brez gradbenega dovoljenja 
(prej so veljali drugačni predpisi), 
morate pomisliti tudi na vse stroške,

kijih boste morali vzeti vzakup. Kajti 
postopek legalizacije črne gradnje 
zahteva enako pot za pridobitev 
gradbenega dovoljenja kot, če bi 
hišo gradili na novo. Sledi še plačilo 
komunalnih prispevkov in seveda

kazen za degradacijo in uzurpaci
jo prostora, ki jo po uradni dolžnosti 
odmeri upravni organ, pristojen za 
gradbene dejavnosti.

Če črnograditelja doleti inšpekci
jski ukrep, se na trgu nepremičnin 
seveda ne more več pojavljati, ker 
bo v zemljiško knjigo za njegovo 
nepremičnino vpisana plomba, ki jo 
poznamo kotzaznamba črne grad
nje. Ta bo lastniku prepovedovala 
več stvari, med drugim tudi promet 
oziroma prodajo na nepremičnin
skem trgu.

Število črnih posegov naj bi bilo v Sloveniji vse manjše in klasičnih 
črnih gradenj, vsaj novih, naj ne bi bilo veliko. Vedno več je menda 
prekoračitev izdanih pogojev gradnje v gradbenem dovoljenju. Kljub 
temu se skoraj vsakemu nepremičninskemu agentu vsaj enkrat zgo
di, da naleti na primer čme gradnje.

OBČINA LUČE 
Luče 106, 3334 Luče

POROČILO
o izidu lokalnih volitev dne 22.10.2006

- Skupno število volilnih upravičencev 
vpisanih v volilne imenike

- Skupaj glasovalo po volilnih imenikih
- Skupaj glasovalo s potrdili 
-Skupaj glasovalo po pošti
- Volilna udeležba v Občini Luče

1. Za župana Občine Luče je bil izvoljen:

Ciril ROSC (N), rojen 05. 04. 1966, stanuje Luče 88, Luče, ki je prejel 
56,70 % vseh veljavnih glasov v Občini Luče.

2. V Občinski svet Občine Luče so bili izvoljeni:

1. IVAN BRUNET (SLS), roj. 27.12.1967, stan. Konjski vrh 24, Luče,
2. TOMAŽ ROBNIK(N), roj. 13.03.1977, stan. Krnica 34, Luče,
3. IVAN ROBNIK (N), roj. 02.07.1959, stan. Krnica 14, Luče,
4. JERNEJ PLANKL (N), roj. 14.08.1957, stan. Luče 128, Luče,
5. BLAŽ VOLER (N), roj. 04.02.1969, stan. Luče 4, Luče,
6. ALENKA KOS (N), roj. 18.11.1967, stan. Luče 1, Luče,
7. PETER PODKRIŽNIK (N), roj. 31.05.1965, stan. Podveža 63, Luče,
8. SLAVKO ROBNIK (SLS), roj. 17.09.1970, stan. Podvolovljek 29, Luče,
9. MATJAŽ PEČOVNIK (N), roj. 23.12.1980, stan. Raduha 30, Luče,
10. TOMAŽ VISOČNIK (N), roj. 18.01.1979, stan. Raduha 25, Luče,
11. JOŽE VAVDI (N), roj. 06.09.1967, stan. Strmec 36, Luče.

Občinska volilna komisija 
Občine Luče 

predsednica Marija ŠTEBE

1.294
9 4 8

0
0

73,26 %
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60-urni brezplačni tečaj 
RAČUNALNIŠKA PISMENOST 
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z a s e d b e  p ro s tih  m e s t.
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REČICA OB SAVINJI

Asfaltna cesta do najvišje

Trak sta ob gospodarju Petru Brezovniku prerezala župan občine 
Mozirje Ivo Suhoveršnik in župan nove občine Rečica ob Savinji 

Vinko Jeraj (foto: Marija Šukalo)

Zadnji oktobrski petek so v Pol
janah svojemu namenu predali 
odcep modernizirane ceste do 
kmetije Borsečnik in tako ljudem na 
najvišji kmetiji v novi rečiški občini 
olajšali pot v dolino.

Trak sta ob gospodarju Petru Br
ezovniku prerezala župan občine 
Mozirje Ivo Suhoveršnik in župan 
občine Rečica ob Savinji Vinko Jer
aj. Za prijetno razpoloženje so poskr
beli Drenovci. Pozdravne besede 
sta prisotnim namenila tako

Suhoveršnik kot Jeraj. Slednjije pre
pričan, da ni pomembna dolžina 
odseka, ki se modernizira, temveč 
njen namen, to pa je povezovanje 
ljudi.

Naložbo, vredno okrog 30 mili
jonov tolarjev, je pokrila Občina 
Mozirje, družina Petra Brezovnika 
pa je prispevala tri milijone. Delo na 
odcepu te ceste je usmerjal refer
ent za investicije na mozirski občini 
in župan nove občine Rečica ob 
Savinji Vinko Jeraj. Z udarniškim

PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO REČICA OB SAVINJI

Na pragu olimpijade
Mladinska desetina prosto

voljnega gasilskega društva z 
Rečice ob Savinji je na pragu na
jvečjega tekmovalnega uspeha. Na 
republiškem tekmovanju v Slovenski 
Bistrici, katerega seje udeležilo več 
kot petdeset desetin iz vse Slovenije, 
so se Rečičani uvrstili med prvih pet.

Na izbirnem tekmovanju spomla
di prihodnje leto bodo poskušali 
osvojiti prvo mesto, kar je pogoj za 
uvrstitev na gasilsko olimpijado, ki

bo na Švedskem prav tako drugo 
leto. Predsednik društva Vinko Jer
aj je ponosen na mentorja Cirila 
Turka in celotno ekipo, saj je pre
pričan, da gre za zgodovinski us
peh in hkrati priložnost. Jeraj je ver
jame, da bodo v primeru uvrstitve 
na olimpijado dostojno zastopali 
matično društvo, novo občino Reči
co ob Savinji in celotno Zgornjo Sav
injsko dolino.

Savinjčan

Mladi rečiški gasilci si obetajo nastop na gasilski olimpijadi na 
Švedskem

iie v novi občini
delom so Borsečnikovim priskočili 
na pomoč tudi krajani Rečice in 
člani nekaterih društev.

V Poljanah pa so pred dnevi pred
ali svojemu namenu tudi odcep do 
Klaštije in tako z 600 metri modern
izirane ceste približali dolino družini 
Alojza Detmarja. Pri tem so Detmar-

jevi ob pomoči prijateljev pripravili 
gozdno cesto za asfaltiranje in ure
dili bankine, k pokrivanju stroškov 
asfalta, ki so znašali nekaj več kot 
šest milijonov, je prispevala Občina 
Mozirje, sami pa so prispevali mili
jon tolarjev.

Marija Šukalo

GORNJI GRAD

Srečanje starejših 
krajanov

Posebne pozornosti so bili deležni krajani starejši od devetdeset let
(foto: EM S)

Občina Gornji Grad, krajevni od
bor Rdečega križa in Kulturno 
društvo so tako kot vsako leto 
pripravili prijateljsko srečanje kra
janov starejših od sedemdeset let. 
V pisani druščini jih je bilo kar 
nekaj, ki so stari že več kot devet
deset let, in prav njim je bila namen
jena posebna pozornost v obliki 
čestitke in simboličnega darila, ki 
sta ga izročila  predstavnica 
Rdečega križa Beba Stankovič in 
župan Toni Rifelj. V kulturnem pro
gramu seje izkazala družina Zavo- 
lovšek iz Otoka pri Bočni, vsi pris
otni pa so delili skupno misel: lepo 
seje ponovno srečati in pokraml
ja ti, saj je za nekatere prav to 
srečanje edina priložnost dru
ženja z vrstniki.

Zdravjeje v občinah velikega pom
ena za vse ljudi, je zbrane nagovoril 
župan Rifelj in nadaljeval: »Tako smo 
v preteklosti organizirali kar nekaj za 
zdravje pomembnih srečanj in to si 
želimo tudi v prihodnje. V prihodnjem 
obdobju bomo prišli vobčini do anal
ize umrljivosti, zato si želimo ugotovi
ti, kaj in na katerih področjih vam

lahko pomagamo... Odločili smo se, 
da skozi analizo ugotovimo, kaj nas
taja v tem trenutku in kaj lahko 
pričakujemo v prihodnje... Mislim, da 
je prav, da s takšno analizo pridemo 
do rezultatov, in na podlagi katerih 
bomo lahko tudi sami vplivali na živ
ljenje v lepšem in boljšem okolju. To 
je korak, ki si ga vsi želimo in pričaku
jemo. Seveda bomo to analizo tudi 
javno objavili v glasilu občine in vsa
ko gospodinjslvo bo s tem seznan
jeno. Nadaljevali bomo različne ak
tivnosti z željo, da bodo generacije, 
ki prihajajo, čim lažje in čim manj stres
no preživljale jesen življenja. To si vsi 
skupaj tudi zaslužite in verjetno si 
bomo tudi mi v prihodnosti zaslužili 
kaj podobnega,« je med drugim pov
edal gornjegrajski župan.

Navzoče je pozdravila tudi direk
torica Centra starejših Gornji Grad 
Francka Voler. Med drugim je izra
zila zadovoljstvo, ker je v Centru 
vsako leto več stanovalcev iz občin 
Zgornje Savinjske doline. Trenutno 
jih je 61, od tega 21 iz Gornjega 
Gradu in njegove okolice.

Savinjčan



JADRANJE PO JADRANU

Uživanje v vetru in tišini
Morda se sliši malce nenavadno, toda vsako leto me zgrabi, da mo

ram stopiti na jadrnico in se prepustiti vetru. Pred dobrimi šestimi leti, 
ko sem prvikrat stal na jadrnici, nisem verjel, da te lahko morje, veter in 
jadra zastrupijo do te mere, da se moraš vsako leto vrniti in se prepusti
ti naravi. Prav in samo zato tokrat posvečam ta prispevek ljudem, ki jih 
morje vleče, pa se mu upirajo. Enostavno se je treba odločiti in odpluti. 
Ne bo vam žal!

je še »v komi«, zato tudi jaz še malce 
zaležem.

Kasnejši pogled na odprto morje 
mi pove, da zunaj lepo prši in da so 
valovi kar lepi, torej kolega nima 
prav lahkega dela. V zalivu Hvara 
je še presenetljivo mirno. Posadki

Lansko leto smo se napotili v Grč
ijo in se prepustili grškemu morju. 
Lepa izkušnja, toda letos smo se 
vrnili na Jadran. S kolegom, kije 
prav tako skiper, sva najela vsak 
svojo jadrnico in izbrala posadko, 
da malce poskusimo, kako je na
peti jadra in se prepustiti tišini in 
času. Najem jadrnic smo izpeljali 
preko Adrie, ki ima v Zadru svojo 
izpostavo. Izbrali smo dve bavarii 
44, ki sta se oddolžili s svojo udob
nostjo in solidnimi jadralnimi last
nostmi.

Bavaria 44 z lahkoto sprejme 
osem članov posadke, saj ima v 
krmi dve kabini, v premcu eno, 
bočno pa še pograd. Za silo se 
lahko prespi tudi v salonu, tako da 
devet ljudi na barki ni nič nem
ogočega. Temu je namenjena tudi 
udobna krma in ravne površine, ki 
om ogočajo, da si vsak član 
posadke lahko poišče svoj prostor 
pod soncem.

PROTI KORNATOM
Iz Zadra smo izpluli v popolnem 

brezvetrju, zato seje lahko izkazal 
bavariin motor. V takšnih primerih 
je najbolje kaj malega prigrizniti, kaj 
malega nagniti za razkužitev in živ
ljenje postane prav lepo. Zvečer 
smo prispeli do Male Proverse 
(prehod med Kornatom in Dugim 
otokom), kjer smo se privezali na 
pomol domače gostilne, ki pa je žal 
že v zapiranju. Kolega prijadra kak
šno uro kasneje v popolni temi.

Gostilničar nam postreže pijačo, 
sami pa potegnemo na plan žar in 
mlado jagnjetino. Večerna deba
ta na obeh barkah se zavleče 
pozno v noč in kar hitro se zbudi
mo v prelepo jutro. Sledi kavica za 
preganjanje mačka, nato 
določitev smeri in že s polnimi jadri 
drvimo po zunanji strani Kornatov. 
Cilj je še daleč in ker veter vmes 
poneha, spet aktiviramo motor. Do 
večera uspemo prip luti do Pri- 
moštena, kjer je veliko Madžarov
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in ostalih turistov. Kje so lepi časi 
po vojni, ko smo bili med redkimi 
turisti na južnem Jadranu ...

Privežemo se v zalivu in skočimo 
v naš gumijasti čolniček ter upamo, 
da pridemo suhi na kopno. Odlič
na večerja v središču Primoštena 
nudi odlično podlago za par stek
lenic piva in jutro je spet hitro tu. 
Zbudimo se v popolni bonaci, mor
je izgleda kot najboljše olivno olje, 
barki pa se tiščita skupaj kot mla
da zaljubljenca. Še enkrat na čoln
iček, pa na hitro v Primošten pod 
tuš, sledi obvezna kavica in že smo 
na poti proti Hvaru.

PRISTANIŠKA GNEČA
Počasi začne prijetno pihljati jugo 

in jadra so zunaj. Barka prede kot 
zadovoljna muca in tik pred mra
kom smo v samem Hvaru, kjer je 
še večja gužva kot prejšnji večer v 
Primoštenu. Ne ostane nam druge
ga kot sidranje poleg ostalih pet
najstih bark, pa spet skok na gu
menjak in na zaključek večera v pr
ijetnem lokalu. Hvarvprimerujuga 
žal ni najboljše zatočišče, saj val
ovi z odprtega pričnejo mešati 
barke po zalivu. Ob petih zjutraj se 
zbudimo s prekrižanimi sidri in 
motamo jadrnici sem ter tja, da se 
razrešimo. Kolega pravi, da gre kar 
proti Korčuli, no, naša posadka pa

dam pol ure za skok v mesto na 
kavo in wc, kajti tudi v zalivu posta
ja morje vse bolj nemirno in res ne 
bi bilo prijetno še kakšno križanje 
sider z ostalimi jadrnicami. No, tudi 
vožnja z gumenjakom je v takih 
razmerah kar velik izziv in ko se 
parkiramo pred lokalom, zagleda
mo tam celotno posadko kolega z 
druge jadrnice. Menda je zunaj 
preveč divje.

V tistem mi zazvoni mobilni tele
fon in kolega, ki je ostal sam na 
drugi barki, me kliče na pomoč, 
ker mu je popustilo sidro. Seveda 
se takoj odzovem njegovemu 
klicu, saj si vtakšni situaciji človek 
ne more sam pomagati, ker se 
sidro spušča v premcu. Po uspeš
nem sidranju narediva načrt za 
naprej, saj vse kaže, da bo vreme 
muhasto. Zvečer moram biti v 
Splitu, kjer nameravam pobrati 
svojo ženo.

Veter vleče konstantno s hitrost
jo  preko 20 vozlov. Jadranje od 
Hvara ob Braču in Šolti je z bočnim 
vetrom pravi užitek. Bavarii »letita« 
s hitrostjo do devet vozlov in pris
iljeni smo krajšati genovo (spred
nje jadro), saj so sunki vetra tudi do 
35 vozlov. Ker smo zelo hitri, se us
tavimo v Milni na Braču, kjer se 
privežemo dobesedno na šank 
lokala.

Po pivu za žejo nakupimo hrano 
za žar in poiščemo lep zalivček, kjer 
se okopamo. Morje je fantastično 
toplo, sonce nas razvaja, v zalivu pa 
je prava bonaca. Pozno popoldan 
odplujemo do Splita, kjer spet piha 
kot za stavo. Na morju smo le mi in 
velikanski trajekt. Tik pred mrakom 
prijadramo v splitsko marino, kjer se 
komaj prebijemo do privezov, saj res 
»svinjsko« piha. Kolega uspešno 
parkira, mi pa se »gužvamo« v 
luknjo, kamor še »fičo« ne bi šel, pa 
zopet ven, dokler nas veter bočno 
ne potisne v malo večjo luknjo. Žal 
ob tem z ograjico zadenemo sidro 
sosednje jadrnice in že kar vidim, 
kako bodo pri prevzemu težili, ker 
je ograjica dobila podobo druge
ga geometrijskega telesa. Pač 
smola!

V VETRU
Po prevzemu dodatne potnice sl

edi ogled mesta. Zjutraj nas zbudi 
rahel dež in še močnejši jugo. Tako 
piha, da ne moremo niti iz marine. 
Zasidramo se pri restavraciji in 
skozi okno opazujemo tiste, ki so 
pribežali v marino. Vse jadrnice 
veter »nalepi« na premce že 
parkiranih jadrnic in jaht. Skratka, 
prava »štala«, potem pa metanje 
vrvi, vlečenje bark, delavci v marini 
imajo s čolni polne roke dela. Na 
koncu že sprejemamo stave, kdo 
se bo kam zaletel in kako. No, na 
srečo se vse konča brez večjih 
poškodb.

Dan preživimo v marini, zjutraj pa 
se jugo obrne v burjo in že drvimo 
z odprtimi jadri po morju. V popol
ni temi se »pritipamo« do otoka 
Murterja, kjer si privoščim o 
odlično morsko večerjo. Ribice, 
domači lignji, belo vince in noč je 
znova (pre)kratka. Pojutranji kavi
ci v mestu si natočimo gorivo in iz- 
plujemo v smeri Zadra. Posadka je 
že malce utrujena in po pol dneva 
jadranja vsi izginejo s krova ter 
zaspijo v kabinah. Na krovu os
tanem sam in uživam v vetru in 
tišini. Zvečer smo v Zadru. Teden je 
minil hitreje, kot smo mislili, zato 
gremo prihodnje leto dvakrat: enk
rat z naraščajem, drugič pa sami. 
In kdor ne verjame, da je lepo, naj 
poskusi!

Igor Pečnik



Milan Kučan trgal svoj prvi vinski pridelek
V vinogradih Danila Steyerja na 

Plitvičkem vrhu pri Gornji Radgoni, 
zdaj že uveljavljenega mladega 
pridelovalca vrhunskih vin, je bila 
ob zaključku letošnje obilne in ka
kovostne vinske trgatve še pose
bej zanimiva trgatev grozdja »bo
trov«,

V ampelografskem vrtu, kot reče
jo Steyerjevi trtnemu nasadu števil
nih vrst vinske trte iz vsega sveta 
(več kot 130 različnih vrst vinskih 
trsov je posajenih v njem), in 
vinogradu, kjer so svoje trte posadili 
znani Slovenci (in nič manj znani 
Zgornjesavinjčani, med njimi tudi 
Savinjske novice), so pretekli petek 
potrgali večino grozdja. Po na
tančnem tehtanju, meritvah sladko-

Med najboljšimi je tokrat obrodi
la trta Steklarstva Benda iz Lok pri 
Mozirju, ki je zmagala v skupnem 
seštevku količine in kvalitete. Nek
danji predsednik Slovenije Milan 
Kučan je letos trgal prvič in pride
lal skromnejši, vendar zelo kakov
osten pridelek. Ob našem srečan
ju je bil vseeno zadovoljen, saj je 
menil, da gre za lep nov običaj, 
druženje in kulturo pridelovanja 
grozdja ter s tem vse boljšega vina.

Na trgatvi je bilo tudi več ljubi
teljev in članov kluba Dišeči trami
nec iz Mozirja, vsi prisotni pa so bili 
deležni izjemne gostoljubnosti 
družine Steyer iz Plitvice pri 
Apačah.

Jože Miklavc

Člani kluba Dišeči traminec v družbi z Milanom Kučanom
(foto: Jože Miklavc)

rne stopnje in izračunu skupnega Danilo in Magda Steyer izrekla 
učinka sta lastnikom trt, ki so letos priznanja in poklonila vzorce 
dale največ in najboljše grozdje, odličnega lanskega vina.

S T E Y E R J E V I  V A P A Č A H  L E T O S  ŠE P O S E B E J  Z A D O V O L J N I  S P R I D E L K O M  G R O Z D J A

VZL E T I Š Č E  NA Z G O R N J I H  P O B R E Ž J A H

»letalska vas« nova možnost za razvoj turizma?
Na Zgornjih Pobrežjah že dve leti pristajajo majhna športna letala. Zem

ljišče za vzletno stezo sta odstopila na souporabo Janez Mikek in Stanko 
Kopušar, ki je vzletno površino tudi zravnal, za kar je porabil 4 50  kubičnih 
metrov primerne zemlje. Vzletišče je povsem travnata površina označe
na s talnimi označbami, ki jo je potrebno le večkrat kositi, saj trava ne sme 
presegati višine 20 centimetrov. Pristajanje in vzletanje malih letal ni 
hrupno in ima minimalne vplive na okolje, saj se kot gorivo teh strojev 

bencin pa še ta v majhnih količinah.

Pred dnevi so si obiskovalci lahko ogledali demonstracijske polete 
radijsko vodenih letal (foto: Marija Šukalo)

Po besedah Velenjčana Marjana 
Jandroka, letalca in pilota inštruk
torja, sta s prijateljem Matevžem 
Lenarčičem z Rečice ob Savinji že 
pred leti želela pristajati na Spodn
jih Pobrežjah, a se zaradi razdrob
ljenosti parcel tedaj niso mogli dog
ovoriti z lastniki. Nato sta prišla vstik 
s podjetnikom Kopušarjem, ki je 
prisluhnil njuni ideji in investiral v 
vzletno stezo. »Treba je vedeti,« 
pravi Jandrok, »daje manjše letalo 
cenovno v rangu boljšega avtomo
bila, zato se je število takšnih letal

neverjetno povečalo.«
Daje tovrstno vzletišče v naši do

lini res potrebno, se je pokazalo 
konec septembra, ko so na 
Pobrežjah pripravili srečanje last
nikov malih letal. Pri tem je trojica, 
Lenarčič Jandork in Kopušar, ugo
tovila, daje ljudem, ki se ustavijo na 
Pobrežjah, potrebno ponuditi kaj 
več, kot samo možnost pristanka. 
Začeli so razmišljati o možnostih iz
koriščanja letalske steze tudi v tur
istične namene. Vzletna steza je 
tako postala stičišče skupnih inter

Če bodo lahko na Pobrežjah povečali vzletišče, bodo lahko pristajali 
tudi Štirisedi (foto: Matevž Lenarčič)

esov. Tako želi Kopušar omogočiti 
shrambo letal, vendar čaka na ure
ditveni načrt občine, Lenarčič hiter 
dostop v zračni prostor in shrambo 
letala, Jandrog pa možnost vzgoje 
in šolanje kandidatov.

»Pri tem si želim, da bi tudi ostali 
lastniki zemljišč videli v vzletišču 
poslovno priložnost. Taje vsekakor 
v izgradnji shrambe za letala, lep 
primer za to najdemo v tujini, kjer to 
enostavno imenujejo letalska vas, 
deluje pa približno tako kot marina 
za plovila. Torej bi lastniki letal bili 
zakupniki prostora v hangarju in po 
možnosti tudi apartmajskih hišic, ki 
bi dale celostno podobo same 
ponudbe in delovanju vzletišča. Če 
pa se bodo lahko dogovorili o upo
rabi sosednje parcele in povečali

vzletišče še za dvesto metrov, bodo 
na Pobrežjah lahko pristajali tudi šti
risedi. V kolikor bi se razvojne 
možnosti, ki jih  ponuja takšno 
vzletišče, uresničile, bi bil to lep pris
pevek k novi občini Rečica ob Sav
inji. Možnosti sodane, le izkoristiti jih 
je treba,« je prepričan Jandrok, ki bi 
pri vsem tem ob Lenarčiču imel sve
tovalno vlogo.

Ker pristajanje letal na Zgornjih 
Pobrežjah sega že v čas med II. 
svetovno vojno, koje tam pristalo 
poškodovano zavezniško letalo z 
vojno pomočjo, kije bilo namenjeno 
v Radmirje, želijo postaviti tudi 
spominsko sobo, kjer bodo hranje
ni eksponati in slike ter celo ostanki 
letal, ki pričajo o tem dogodku.

Marija Šukalo



REČICA OB SAVINJI

Venček jesenskih jurčkov
Medtem ko večji del letošnjega 

poletja gobarji niso imeli posebne 
sreče, je jesen spet nekoliko bolj iz
datno postregla z gobami. Septem
brski dnevi so bili pravšnji za ljubi
telje gob in gobarjenja, saj so gobe 
očitno nadoknadile poletno zamu
do. Zdravko Novak z Rečice ob Sav
inji se že vrsto let ukvarja z gobar
jenjem, vendar česar podobnega, 
kar sta z ženo našla na Smrekovcu,

še ne pomni. Narava se je očitno 
poigrala in v venček spletla kopico 
zdravih jurčkov ter še enkrat več 
dokazala, da je mojster brez 
primere.

Savinjčan

Zdravko Novak in žena sta na 
Smrekovcu našla v venček 

spletene jurčke

LJUBNO OB SAVINJI
■ >  •  1 wV znamenju bu<

Na pečeh sredi Ljubnega je Fran
jo  Juvan pridelal obilo lepih, 
raznovrstnih, slikovitih buč in bučk. 
Poleg zbirke, ki jo ima za skednjem, 
je na betonski škarpi uredil nekak
šno družino "Bučarjev", ki se mi

moidočim prijazno smehljajo. V teh 
dneh še posebej stari-novi županji 
Anki Rakun, sosedi, ki dnevno pe
šači ali kolesari mimo "svojih volivk 
in volivcev".

Jože Miklavc

Družina “Bučarjev” prijazno pozdravlja vse mimoidoče na
Ljubnem ob Savinji (foto: Jože Miklavc)

3.11. je poseben dan, 
saj naš

Denis
praznuje 2. rojstni dan.

Naj mu življenje nasuje 
čim več lepih dni 
zdravja, sreče in 

otroške razigranosti

Vsi domači

à n t ic f

Moniki Robnik

Ob visokem življenjskem 
jubileju, 90. rojstnem dnevu, 
ti želimo še mnogo zdravih in 

srečnih let. Ob tej priliki ti 
sporočamo, da te imamo 

rade in se ti zahvaljujemo za 
vse, kar si nam dala.

Pol stoletja hitro mine, 
še včeraj mlada sta bila, 

a zdaj že zlato poroko praznujeta.

10. oktobra sta 
zlato poroko praznovala

Fanika in Franc 
Fricelj
iz Potoka.

Vsi, ki vaju imamo radi.

š s m S c f

3. novembra praznuje 
40. rojstni dan draga

Nada
Zdravja, sreče in veselja, 

to so naše srčne želje. 
Vse to naj ti Bog podeli 

da bomo srečni vsi

Tvoje hčerke z družinami To so želje vseh, ki te imamo radi.



GLASBENA ŠOLA NAZARJE

Klavirski koncert Ane Avberšek
Z jesenjo so v Glasbeni šoli Nazarje spet začeli 

z nizom prireditev za ljubitelje resne glasbe. V 
četrtek, 19. oktobra, je predstavila svoj klavirski 
koncert pianistka Ana Avberšek, ki sicer poučuje 
klavirsko igro na Glasbeni šoli Nazarje in Glas
beni šoli Fran Korun Koželjski v Velenju.

Pianistka je program večera sestavila iz del 
znanih in manj znanih avtorjev v obdobju od 
baroka, klasicizma, romantike do 20. stoletja. 
Scarlattijeva dela so bila sicer pisana za čemba
lo, zato morajo pianisti pri izvajanju tovrstno glas
bo dobro poznati, saj so partiture dokaj skope z 
notami. Umetnica je predstavila še Mozartove 
variacije za klavir. Sledila so dela madžarskega 
skladatelja Ligetija, napisana na polovici 20. sto
letja, ki so pomenila v času nastanka avantgar
do. Schubertovi Impromptuji izražajo temne sile 
in čustva, na katera je vplivala oblastna mati in 
težaven oče. Poustvarjalka je svoj koncert zak
ljučila s tremi znamenitimi valčki Frederika Cho
pina, po burnem aplavzu pa je za dodatek zopet 
izbrala Mozartovo delo.

Pianistka Ana Avberšekje doma iz Velenja, kjer 
je začela svojo glasbeno pot. Leta 2004je diplo
mirala na Akademiji za glasbo v Ljubljani. Nekaj 
časa seje izpopolnjevala tudi na Dunaju. Na naše 
vprašanje o najljubšem skladatelju in skladbi, je 
povedala, da se težko odloči. Vsekakor ji je med

Nad koncertom Ane Avberšek so bili 
poslušalci navdušeni (foto: Marija Lebar)

najljubšimi Mozart, rada pa tudi izvaja dela vseh 
ostalih skladateljev, ki jih je izbrala za četrtkov 
koncert. Morda bi izpostavila še Ligetija, ki v svo
jih delih eksaktno določa način in tempo izvajan
ja. Z zanimivimi besedami, ki so v nekaj stavkih 
predstavile posameznega avtorja, je Avberško
va koncert tudi sama povezovala.

Marija Lebar

KLUB ZGORNJESAVINJSKIH ŠTUDENTOV

Veliko akcije in hitrih prstov
V kulturnem domu na Ljubnem ob Savinji je 

drugi oktobrski vikend potekal »game con
test«. Na šestih računalnikih, povezanih v 
mrežo, so se ljub ite lji računalniških igric 
pomerili v igranju iger Toča Driver in Unreal 
Turnament 2004.

V sobotnih kvalifikacijah seje pomerilo 24 igral
cev v štirih skupinah po šest igralcev, najboljših 
15 pa seje uvrstilo v veliki nedeljski finale. Igralo 
seje vtreh rundah z različnimi avtomobili. Strel

ski obračun je potekal v različnih sobah.
V finalu je bil najboljši Mario Šlogar pred Petrom 

Vezočnikom, kije bil najhitrejši v kvalifikacijah, in 
Urbanom Grčarjem. Daiu Rupniku, kije bil tudi v 
soboto najboljši v »strelskem« obračunu, seje z 
dobro igro uprl Urban Petrin in dosegel enako 
število točk. Sledil je interni dvoboj, kjer bil na
tančnejši in hitrejši Rupnik. Tretje mesto je zasedel 
Jure Jurjevec.

Štefan Matjaž -  Stepa

Ljubitelji računalniških igric so uživali v simulaciji dirkanja (foto: Stepa)

5  / e li . . .

NA BRDCAH STANOVANJA ALI 
KULTURA?

Dolgoletnemu propadanju Brdčke 
graščine, v kateri imajo svoj prostor le še 
vandali, je potrebno narediti konec. S to 
mislijo so se strinjali vsi sodelujoči na ses
tanku, ki je bil drugega oktobra, na njem 
pa so sodelovali člani civilne pobude za 
ohranitev graščine Brdce in krajevni ter 
občinski svetniki, člani občinske uprave 
ter velenjskega Vegrada. Bistvo nastale 
situacije je v tem, da bi velika večina z 
veseljem  obdržala graščino Brdce na 
mestu, kjer je. Ustavi pa se pri sredstvih. 
Ker ni denarnega vira, ki bi plačal obno
vitev graščine, bo mozirska občina izko
ristila državna sredstva, s pomočjo kat
erih bodo Mozirjani pridobili prepotreb
na stanovanja.

10  /e fo ...

OTVORITEV PRENOVLJENE 
SAMOSTANSKE KNJIŽNICE

Prvega oktobra je bila v  frančiškan
skem samostanu v Nazarjah slavnostna 
otvoritev prenovljene knjižnice. Knjiž
nico, ki v svojih nedrih varuje okoli 5.000 
knjig, starejših od leta 1800, in podobno 
število knjig, mlajših od tega leta, je otvo- 
ril minister za kulturo dr. Janez Dular, bla
goslovil pa generalni vikar škof Jože 
Smej. Kulturni projekt so podprli tudi svet
niki občine Nazarje in župan Ivan Purnat. 
Dve leti urejanja primernega prostora pa 
sta obrodili obilni sad.

V ft^ e d  1 5  i e t i  . . .

JEZOVI, MOSTOVI, BRVI...
Leto je minilo od turobnega prvega no

vembra, ko še živim ni bilo do življenja. 
Nebo se je zgrnilo nad našo dolino in celo 
morje padavin je odpljusknilo vse ljudske 
vezi. Ceste, jezove, brvi in mostove. Žal 
tudi hiše in štalce, bil je sodni dan. In ob 
vseslovenski solidarnosti, ob podpori lju
di onkraj slovenskih meja ter ob grčavos- 
ti Zgornjesavinjčanov je dolina v letu dni 
le zacelila najhujše rane. Z mnogo volje, 
truda in odrekanja, pa tudi z veliko željo 
po normalnem življenju.

Pripravila Tatiana Golob



KINOLOŠKO DRUŠTVO ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

l-letni(o organiziranega delovanja

Štirje izmed ustanovnih članov društva (od leve): Martin in Božidar 
Aubreht, Franc Piki in Srečko Lamut. Poleg njih skrajno desno 

sedanji predsednik Ferdo Hrovat (foto: Benjamin Kanjir)

Člani Kinološkega društva Zgorn
je  Savinjske doline so 28. oktobra 
na skromen način obeležili dve 
desetletji delovanja društva. Med 
ustanovne in ostale zaslužne  
člane društva so razdelili priznan
ja  in plakete, predsednik Ferdo 
Hrovat pa je  spregovoril o preho
jeni poti.

V začetku leta 1986 seje zbralo 
šest prijateljev, ki so se odločili, da 
ustanovijo kinološko društvo. Z na
menom lažje organiziranosti in 
delovanja so vsvoje vrste privabili še 
druge lastnike psov in jedro organ
izirane kinologije v takratni občini 
Mozirje je pričelo rasti. Njihov prvi 
vadbeni prostor je bil kar na 
parkirnem prostoru pred Mozirskim 
gajem, kasneje pa so svoje aktivnos
ti preselili v gozdno šolo v Lokah. Sča
soma so pridobili prostorvzapušče- 
ni in zaraščeni varpoljski gmajni.

Kinologi so vložili nešteto prosto
voljnih ur v ureditev te gmajne. 
Vadiščeje postalo plod mukotrp
nega dela in žuljev, brez kakršnih 
koli finančnih podpor. Rezultati so 
bili hitro vidni, saj je njihov poligon 
postal eden izmed najbolje urejenih 
v Sloveniji. To jim iz prireditve v pr
ireditev zagotavljajo udeleženci iz

vse Evrope, ki v ta kraj radi prihajajo 
in se vanj vračajo.

V začetku so se člani društva uk
varjali predvsem z organiziranjem 
osnovnih tečajev, kasneje pa so v 
svoje vrste pridobili tudi več vodnik
ov reševalnih psov. Nekateri njihovi 
člani so se ukvarjali tudi z razstavno 
dejavnostjo. Z uvedbo lokalne

samouprave se je društvo prei
menovalo v zgornjesavinjsko, saj 
njihovi člani prihajajo iz celotne do
line, na tem prostoru pa opravljajo 
tudi vse svoje dejavnosti.

Poleg poligona so v tem času 
zrasli sodobni klubski prostori, ki so 
bili predpogoj za organizacijo ra
zličnih tekmovanj. Organizirajo jih 
tako na regijski kotna državni ravni. 
Pri organizacijah različnih taborov, 
razstav in izpitov pa posegajo tudi v 
evropski prostor.

Predsednik društva Ferdo Hrovatje 
med člane na slovesnosti razdelil 33 
plaketin drugih priznanj. Posebnih so 
bili deležni ustanovni člani društva 
Martin in Božidar Aubreht, Srečko 
Lamut, Franc Piki, Milan Maranšek in 
Jože Urtelj. Za piko na ije poskrbelo 
deset domačih tečajnikov, ki so ravno 
na ta dan zaključili osnovno šolanje in 
s svojimi kužki opravili izpit A.

Benjamin Kanjir

2 . SLOVENSKA FUTSAL LIGA - VZHOD - 3 . KROG

Nazarčani s polnim izkupičkom
Tretji krog 2. slovenske futsal lige 

je prinesel tri remije in zmago 
»graščakov«, karjih samo še utrjuje 
na čelu razpredelnice vzhodne 
konference. Dve točki naskoka sta 
tako lepa spodbuda pred gos
tovanjem v Benediktu in še prej 
pred prijateljsko tekmo s slovensko 
izbrano vrsto, ki se ta teden priprav
lja v Žalcu.

Prvo gostovanje Miklavža v

Nazarjah je bila velika neznanka za 
domačo ekipo. To seje izkazalo po 
hitrem vodstvu in dveh golih na
jučinkovitejšega strelca lige Metul
ja, ko so domači igralci že pozabili 
na obrambo in videli le še gol. Vodo 
na mlin za gosteje izkoristil iznajdljivi 
Tertinek in rezultat izenačil, kar je v 
dvorani povzročilo precejšno ne
godovanje. To se je spremenilo, ko 
so »graščaki« v dobri minuti povišali

rezultat na 4:2, prav v zadnji minuti 
polčasa pa so se gostje z Dravske
ga polja z golom Morija ponovno 
vrnili v igro.

Da Nazarčani na začetku prven
stva zmagujejo predvsem v 
drugem polčasu, seje izkazalo tudi 
tokrat. Tesnejše pokrivanje po 
celem igrišču in prvoligaške izkuš
nje so kmalu prevesile tehtnico v 
njihovo korist, kjer je po učinkovito

sti izstopal predvsem Jure Šemenc, 
ki se je med strelce vpisal kar 
petkrat. Konec dober, vse dobro, 
vendar se morajo varovanci tren
erja Uršnika še kako zamisliti nad 
svojo igro vobrambi, saj je bil po sta
tistiki sodeč med boljšimi posa
mezniki kar domači vratar Dešman 
in v nadaljevanju njegova zamen
java Tratnik.

Franjo Pukart

KNIN Nazorje Glin : KNIN Miklavž TBS Team
9 : 3 (4:3)

Nazarje. Športna dvorana. Gledalcev 150. Sodnika: Nened Smaila in Is- 
met Brčaninovič. Delegat: Franc Slatič.

Strelci: 1:0 Metulj (2), 2:0 Metulj (8), 2:1 Tertinek (13), 2:2 Tertinek (16), 
3:2 J. Šemenc (17), 4:2 Uršnik (18), 4:3 Mori (20), 5:3 J. Šemenc (28), 6:3 
J. Šemenc (29), 7:3 J. Šemenc (35), 8:3 Metulj (35), 9:3 J. Šemenc (36).

KMN Nazarje Glin: Tratnik, Potočnik, Mujkič, Urtelj, D. Uršnik, K. Šemenc, 
Ipavec, Metulj, Brinjovc, J. Šemenc, Dešman, trener: Viki Uršnik.

KMN Miklavž TBS Team: Auda, Arnečič, Škofič, Mori, Markoč, Železnik, 
Tement, Tertinek, predstavnik: Balažič.

Rumeni karton: K. Šemenc (Nazarje Glin), Škofič (Miklavž TBS Team).
Igralec tekme: Jure Šemenc (Nazarje Glin).
Lestvica po treh krogih:
1. Nazarje Glin 9,2. Tomaž 7,3. Bioterme M. Nedelja 6,4. Martinišče Co

dex 4,5. Slovenske Gorice 4,6. Benedikt 1,7. Cerkvenjak G. Anton 1, 8. 
Marinci Veščica 1,9. Miklavž TBS-Team 0.

Vaša pošta

_C4tf j in s k E .  M>u/c e  

SAV/NJsk, c. I/___



STRELSKI KLUB MENINA GORNJI GRAD

Petletnica delovanja
Članice in člani so 22. oktobra z manjšo klubsko tekmo, po kateri je 

sledila krajša slovesnost, obeležili peto obletnico delovanja Strelskega 
kluba Menina Gornji Grad. Začetki delovanja segajo v leto 1999, ko je  
bilo s strani upravnega organa izdano dovoljenje za streljanje z maloka
librskim orožjem. Klub formalno deluje od 26. januarja 2001, ko se je na 
občnem zboru zbralo 25  ustanoviteljev.

Člani gornjegrajskega strelskega kluba uspešno tekmujejo tako na 
državnem kot mednarodnem nivoju (foto: EM S)

Do sredine istega ietajim je uspe
lo urediti dokumentacijo, število 
članov pa seje do konca leta 2001 
povzpelo na 42. Po podatkih, kijih 
je navedel predsednik kluba Ciril 
Kolarje trenutno v klubu 60 aktivnih 
članov, v najboljših časih pa jih je bilo 
88. Gornjegrajska strelska drušči
na deluje nadvse odprto, saj člani 
prihajajo iz različnih krajev Zgornje 
Savinjske doline, precej jih prihaja 
tudi od drugod. Z včlanitvijo v Strel
sko zvezo Slovenije so postali aktiv
ni člen v nacionalni strelski organ

izaciji, kar se odraža predvsem na 
tekmovalnem področju. V pretek
lih letih so trikrat organizirali varnos
tne izpite, ki ga je dolžan opraviti 
vsak član kluba, v kolikor se želi 
udeleževati tekmovanj.

Ciril Kolar pravi, daje glavni cilj strel
janja in tekmovanja druženje, zato je 
beseda zahvale veljala vsem, ki so v 
prvih petih letih delovanja prispevali 
k uspešni rasti kluba. Še posebej se 
je za uporabo strelišča zahvalil Lovski 
družini Gornji Grad.

Savinjčan

2. ODPRTI NAMIZNO TENIŠKI TURNIR ZA MLADINCE

Nova zmaga Patrika Rosea
V nedeljo, 22. oktobra, seje mozir

ski namiznoteniški igralec Patrik 
Rose udeležil 2. odprtega mladin
skega turnirja v športni dvorani na 
Galjevici. Na tekmovanju je bilo pri
javljeno 117 najboljših slovenskih 
mladincev in mladink.

Patrik je prvi m ladinski odprti 
turnir letošnje sezone v mesecu 
septembru izpustil, kerjevtem času 
nastopal s slovensko reprezentan
co na turnirju treh dežel v avstri
jskem  Feldkirchnu. Zato je bila 
primerjava forme z ostalimi mlad
inci velika neznanka. Opogumljalo 
pa ga je dejstvo, da je teden prej 
opravil odlične treninge na prip
ravah v Italiji.

Prvi del nedeljskega turnirja so 
nastopajoči odigrali po skupinah, iz 
katerih sta se po dva najboljša

Patrik Rose se je povzpel na 
peto mesto mladinske 

namiznoteniške jakostne 
lestvice

uvrstila v nadaljnje tekmovanje. 
Rose je v svoji skupini po pričako
vanju premagal vse nasprotnike in 
to brez izgubljenega niza. Od tu 
naprej seje tekmovanje odvijalo na 
izpadanje.

Mladi Mozirjan, ki nastopa za 
namiznoteniški klub Tempo iz Velen
ja, je do finala premagal še štiri nas
protnike iz Maribora, Rakeka, Izole 
in Murske Sobote. Vfinalupaje pre
pričljivo s 3:1 v nizih odpravil še 
Dejana Pupčeviča iz Ljubljane in 
tako osvojil svoj prvi mladinski turnir. 
Glede na dejstvo, da je Patrik letos

prvo leto mladinec in da bo v tej 
konkurenci nastopal še dve sezoni 
in pol, se lahko upravičeno nadeja
mo, da nas bo še večkrat razveselil 
s podobnimi uspehi.

S to zmago seje povzpel na peto 
mesto mladinske namiznoteniške 
jakostne lestvice. S tem se je tudi 
precej približal glavnemu cilju se
zone, nastopu na evropskem mla
dinskem prvenstvu v Bratislavi jul
ija prihodnje leto, kjer bodo nas
topili le štirje najboljši slovenski tek
movalci.

VT

KOŠARKARSKI KLUB NAZARJE

Medvode močnejše
Nazarčani so preteklo soboto v Medvodah odigrali 3 . krog v 2. SKL - 

vzhod in še drugič letos izgubili na gostovanju. Tokrat sta bili za naše 
odločilni prva in tretja četrtina, kjer so prejeli preveč košev in hkrati neu
spešno igrali v napadu.

Domači so že v prvi četrtini poka
zali, da jih zanimata samo dve točki, 
in tako so prvi del dobili z visoko pred
nostjo 13 točk. Nazarčani so zatem 
z nekaj odličnimi akcijami pokazali, 
da se ne mislijo kar zlahka predati.
Do odmora so prednost prepolovili 
in tako upali na boljše nadaljevanje.

Toda v drugi polovici tekme so 
igralci Medvod uspeli povsem raz
biti obrambo gostov in si pred zad
njim delom tekme priigrati 21 točk 
prednosti. Zmagovalec je bil tako 
praktično že odločen, a sta razigra
ni Vodončnik in Grebenšek skoraj 
prinesla preobrat. Žal pa je za kaj

KK Ti n ex Medvode : KK Nazarje 86:79 
(27:14, 16:22, 28:14, 15:29)

Medvode: Športna dvorana Medvode. Sodnika: Dušan Kmetec (Miklavž) 
in Janko Bobek (Šentjur). Tehnični komisar: Peter Hudournik (Velenje).

KKTinex Medvode: Kopač 12 (4-8), Divjak 3 (3-4), Staniša 9 (2-2), Šturm, 
Žarič 6, Jenko 2, Bunčič 23 (5-10), Deškovič 2, Lukič 12, Hočevar 13 (1- 
6), Šeremet, Dolinar 4.

KK Nazarje: Ilič, Skočič 5 (0-2), I. Zakrajšek 12 (2-4), Gračner, Zadravec, 
Vodončnik 22 (4-6), Gelb, Jevič 3 (1-2), M. Janko, Grebenšek 20 (6-12), 
Valenčak 12 (3-3), M. Zakrajšek 4 (2-6).

Rezultati 3. kroga:
Ilirija: Terme Olimia
Ruše : Prebold
Rogaška : KD Ježica
Lastovka -  Vistra : Geoplin Slovan ml

Lestvica po 3. krogu:
1. Terme Olimia 6, 2. Ilirija 5,3. Rogaška 5 ,4 . Tinex Medvode 5,5. KD 

Ježica 5,6. Ruše 4,7. Geoplin Slovan 4,8. Nazarje 4 ,9. Lastovka - Vistra 4, 
10. Prebold 3.

75:78
107:46

80:69
81:78

takega zmanjkalo časa.
To soboto v Nazarje prihaja 

tretjeuvrščena ekipa iz Rogaške, 
kar zagotovo napoveduje zanimivo

GENERALN I SPONZOR^

B/S/H/
BSH Hišni aparati d.o.o.
Savinjska cesta 30,
3331 Nazarje _________^

srečanje. Vabljeni vsi, da s čim glas
nejšim navijanjem ponesemo 
domače do zmage.

RokTkavc



Č R NA  K R O N I K A

•  STRELA ZANETILA OGENJ V HIŠI
Mozirje: 24. oktobra zvečer je strela udarila v drog električne napel

jave v Lepi Njivi. Od tam je povečana napetost potovala v bližnjo stano
vanjsko hišo. V njej se je vnelo več predmetov v dnevni sobi, požar pa 
so pogasili domači. Materialna škoda znaša okoli 100.000 tolarjev.

• DIMNIŠKI POŽAR
Mozirje: 25. oktobra ob 19. uri je prišlo do dimniškega požara v stano

vanjski hiši v Novih Lokah. Gasilci PGD Mozirje so goreče saje pogasili, 
očistili dimnik in preventivno pregledali okolico. Materialna škoda ni 
nastala.

•  PO BAKER V PODJETJE
Nazarje: 25. oktobra malo po polnoči je prišlo do tatvine barvne ko

vine v enem izmed nazorskih podjetij. Neznanci so preplezali zid in 
vdrli v kontejner, v katerem je bila večja količina bakra.

• ONESNAŽENA PITNA VODA
Rečica ob Savinji: Domačini s Pobrežij in Trnovca so 26. oktobra 

zjutraj ugotovili, da iz njihovih pip v stanovanjskih hišah teče kalna voda. 
Ugotovljeno je bilo, daje prišlo do okvare na zbiralniku vode, ki se na
haja v Kokarjah. Večja škoda ni nastala.

• VLOMIL V BAR KAMPA
Rečica ob Savinji: V noči na 27. oktober je bilo vlomljeno v bar kam

pa Menina v Varpoljah. Neznanec je iz notranjosti odnesel večjo količi
no vrednejših predmetov.

• NESREČI MOTORISTOV
Mozirje, Okonina: 27. oktobra popoldan je prišlo do prometne nes

reče v Ljubiji. Voznik motornega kolesa je zaradi neprilagojene hitrosti 
padel po vozišču, pri tem seje tudi telesno poškodoval.

Druga nesreča, v kateri je bil udeležen motorist, pa seje istega dne 
zgodila v Okonini. 58-letni voznik tovornega avtomobila s priklopnikom 
je vozil po regionalni cesti iz smeri Mozirja proti Radmirju. Med zavijan
jem v levo v Okonini, mu je iz nasprotne smeri iz nepreglednega ovinka 
pripeljal 39-ietni motorist. Kljub zaviranju in umikanju v desnoje motor
ist trčil v tovorno vozilo in se hudo telesno poškodoval.

• Z MOTORNO ŽAGO V NEZNANO
Ljubno: 28. oktobra je neznani storilec z dvorišča stanovanjske hiše 

v Primožu odnesel motorno žago. Plen je bil dragocen, sajje bila žaga 
vredna okoli 160.000 tolarjev.

KNJIŽNICA MOZIRJE

Novosti s knjižnih poli«
LEPOSLOVJE -MLADINA
Mlakar, Ida: Kako sta Bibi in Gusti porahljala prepir, Goscinny, Rene: Nikec 

gre spet v šolo, Paljetak, Luko: Zgodbice iz sobice, Diterlizzi, Tony: Železno 
drevo, Herge: Tintin v deželi črnega zlata.

LEPOSLOVJE -  ODRASLI
Pamuk, Orhan: Ime mije rdeča, Ravbar, Uroš: Potujmo skupaj okoli sveta, 

Rivas, Manuel: Jezik metuljev, Paasilinna, Arto: Dedu za petami.

STROKOVNA LITERATURA
Vaganova, Agrippina Jakovlevna: Osnove klasičnega plesa, Kreslin, 

Vlado: Venci, Montignac, Michel: Prehrana po Montignacu, Bolen, Jean
Shinoda: Babje boginje, Kranjc, Vesna: Gospodarsko pogodbeno pravo.

Križ na Križu
V bolj oddaljeni preteklosti za 

Gornji Grad ni bilo kar vse dobro. 
Prva cerkev, ki je stala na mestu 
sedanje katedrale, je bila res še 
skromna in majhna. Toda ko so prišli 
benediktinci, so v 2. polovici 12. sto
letja zgradili po površini skoraj tako 
veliko cerkev kot je sedanja. Za to 
pa vemo, da ima največjo prostorni
no in kupolo pri nas. Tudi v zvezi z 
nekdanjim škofijskim dvorcem, od 
katerega je, žal, ostal le manjši del, 
lahko govorimo v presežnikih.

Toliko bolj sem torej najodločneje 
proti temu, da bi morala biti dan
danes kakšna "kar dobra" stvar 
dovolj dobra za Gornji Grad. "Kar 
dobro" je namreč zame toliko kot 
neuporabno, nedopustno, torej 
zanič. Kar se dela, je treba narediti

vsaj dobro. Kdor nečesa ne zna, ne 
zmore ali pa je preveč površen, naj 
zanj prezahtevno delo prepusti 
pač drugim. Sicer pa pameten 
človek ne bo nikoli sam odločal o 
stvareh, ki se tičejo tudi drugih, 
ampak bo iskal soglasje.

V junijski številki Glasila občine 
Gornji Grad je bila risba bodoče (?) 
Eurospinove trgovine in pošte, ki naj 
bi jo že začeli graditi. Menda potem, 
na srečo, načrt ni bil odobren, urad
no pa otem ni bilo ničesarslišati. Kot 
da se nas krajanov to prav nič ne 
tiče. Načrt za zgradbo je bil namreč 
kar za nekaj kategorij slabši od "kar 
dobrega". Še najbolj me spominja 
na bunker v puščavi. Samo Romm
la pogrešam.

Na zadnjo "cvetko" sem naletel

Dobnik Franc & Jani, ».p., Topolšica 104c, 3326 Topolšica

IZDELAVA NAGROBNIH SPOMENIKOV, 
OKENSKIH POLIC in

■ DRUGIH IZDELKO V IZ  KAMNA 60-496

Ža lu je m o ,
k e r sm o  g a  izg u b ili,
V e n d a r b o d im o  sre č n i, 
d a  sm o  g a  im e li.
K a jti, k d o r u m rje  v  G o sp o d u , 
osta n e  v d r u ž in i.

ZAHVALA

Ob boleči izgubi dragega moža, očeta in starega ata

Ivana GERMADNIKA
(24.7.1931-25.10.2006)

Iz srca se želimo zahvaliti vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in 
znancem, ki ste nam izrekli sožalje, nam stali ob strani, darovali cvetje, 
sveče, darove in svete maše.
Hvala dr. Fürstovi in sestri Sonji za vso pomoč pri njegovi večletni 
bolezni.
Iskrena zahvala župniku Sandiju Korenu in patru Franciju Kovšetu za 
opravljeno pogrebno mašo in pogrebni obred, članom ZŠAM in g. Strop
niku za poslovilna govora, praporščakom, pevcem, organistu, troben
taču, g. Marjanu Podrižniku in pogrebni službi Ropotar.
Hvala vsem, ki ste se prišli od njega poslovit na njegov dom, tistim, ki ste 
ga pospremili na njegovi zadnji poti, in tudi tistim, ki se ga boste radi 
spominjali in se ustavili ob njegovem grobu.

Vsi njegovi



šele dan pred volitvami. Gre za novi 
odsek ceste na Križu, s katerim se 
je le-ta ognila Matevževi domačiji. 
Za "izdelek" torej, ki ga lahko gledaš 
in gledaš, pa še vedno ne boš ver
jel, da prav vidiš. Preveč je namreč 
nelogično in neumno zgrajen. Česa 
vsaj podobnega še nisem videl. 
Lahko celo rečem, da česa takega 
niti svet še ni videl, pa pri tem prav 
nič ne pretiravam. Med obema sk
rajnima točkama novega odseka bi 
lahko dobili precej počasneje 
vzpenjajočo in po celotni trasi pre
gledno cesto. Namesto tega pa se 
kar naenkrat znajdemo pred 
vzponom, kot da bi naskakovali 
smučarsko skakalnico. To pa zato, 
ker sta skrajni točki nove mojstro
vine povezani z grbino. Vsek v 
brežino je namreč bil skopan 
preplitvo, pa imamo zdaj na cesti

izboklino, ki jo bodo, čejo bo občina 
prijavila, prav radi vpisali vGuinness- 
ovo knjigo rekordov. Upam, da bo 
to dober nauk, da se vedno ne 
splača šparati.

Več kot do vpisa v knjigo rekordov 
pa bo prebivalcem Florjana do tega, 
da jim naredijo normalno cesto, ki bo 
varna, še posebej pozimi. Za varnost 
je več kot nujna tudi preglednost. 
Kopačem se bodo čez zimo zacelili 
žulji, če je bil to razlog za preplitvo 
kopanje, spomladi pa bodo lahko 
spetpljunilivroke in dokončali na pol 
začeto delo. Upamo lahko, da med 
tem ne bo prišlo do kake nesreče, 
saj je za to danih kar nekaj pogojev. 
Držimo lahko le pesti, uporabniki 
ceste pa naj bodo na tem odseku še 
posebej previdni.

Janez Mavrič, 
Attemsov trg  8, Gornji Grad

P o r t a l  S a v in js k e  d o lin e

Z ju tr a j n e  veš, k a m  bodeš d re v i legel, 
ne , k d o  te  v zd ra m i, k o  za p re š  o k o ; 
k a d a r s i s vo jim  d ra g im  v  ro k o  segel, 
n e m a ra  s i z a  dolgo  v ze l slo vo .

(0 . Ž u p a n č ič )

Zapustil nas je

Stanko KORENJAK

Od njega se bomo poslovili v petek, 3.11.2006, 
ob 15. uri na pokopališču v Nazarjah.

Žara bo na dan pogreba od 9- ure dalje v tamkajšnji mrliški vežici.

Žalujoči vsi njegovi

M O RANA POGREBNA SLUŽBA, CVETLIČARNA

Aleksander Steblovnik s.p. Parižlje 11 c Braslovče

Telefon: 7000-640

Ž o lto  listje  n a d  to lm u n o m . 
In  tišin a .
In  s in jin a .
( Srečko K o s o ve l, Je s e n )

ZAHVALA

Ob boleči izgubi naše mame

Jožefe FUŽIR
(1926 -  2006) 
iz Lepe Njive

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste nam bili v času njenega slovesa v 
oporo. Iskrena hvala vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom in 
znancem za topla dejanja in besede sočutja ob tej boleči izgubi.
Hvala monsignorju g. Goličniku, patru Bernardu ter župniku Sandiju 
Korenu za lep obred. Hvala tudi pevcem, govorniku, praporščakom, 
gospodu Marjanu in vsem, ki ste kakorkoli pomagali v teh težkih tre
nutkih.

Vsi njeni

? o O R e b n e  S T O « ^

T e l . :  0 3 / 7 0 0 - 1 4 - 8 5 ,  G s m :  0 4 1 / 6 1 3 - 2 6 9

R O P O T A R  Ivan s.p.
s____________________ ŽEMPETER, Starovaška ul. 12____________________ y

ZAHVALA

Naši prijateljici in mentorici

Zalki RAKUN

Za vedno boste ostali v naših spominih in v naših srcih.
Ob vsakem vbodu bo vedno znova oživel spomin na Vas.
Za vedno bomo hvaležne, da smo lahko z Vami delile čudovite, nepo
zabne trenutke.
Naj Vam bo lepo tam, kjer ste zdaj.

Vaše vezilje



O a u p l j ì v o
p ra & u n i& n
"Ne morem ver

jeti, da misliš, da 
sem bil s Sabino!" 
je Leon ogorčen 
nad sumničavo
stjo svojega dek
leta. "Le kaj te je 
navedlo na takš
no misel?"

"Njena slika v 
tvoji denarnici."

"Uf, kar oddah
nil sem si. Torej 
nisi naletela na 
nobene spodnje 
hlačke."

Blenda Tavri

J s J o A V e t  
z a  o b t n e t
Bepo se naveli

ča poslušati Šim- 
na, ki stalno tar
na, da slabo spi. 
"Vem, kako mo
raš ukrepati proti 
nespečnosti," na
posled reče.

Šimen, nejeve
ren, a radoveden, 
vpraša: "Kako?"

"Spi samo ta
krat, ko te ne muči 
nespečnost."

"Tudi jaz vem, 
kako bi se ti lahko 
nehal pritoževati 
glede kronične 
zaspanosti."

"Kako?"
"Pojdi spat, na

mesto, da naokoli 
deliš trapaste na
svete."

' p o z n a v a t e  c
r a z m e r

Učiteljica v me
secu požarne var- 
nosti sprašuje 
učence: "Ali kdo 
ve, zakaj imajo 
gasilska vozila 
napis na karose
riji obrnjen zrcal
no?"

Nejček ima ne
mudoma priprav
ljeno razlago: "Da 
jih lahko prepoz
na tudi Jana, ki se 
kar naprej ogle
duje v ogledalu."

Mučko in 
Planšo Tavri

Kako si je najlažje zapomniti ime 
vaše nove znanke...

f a t i c a ,  k i  l a h k o  t u b i  t a j a
V uredništvo smo dobili oglas, da nek

do pogreša pobeglo mačko. Sledil je opis: 
"Črna, z belo liso na ušesu, dolgodlaka, 
sliši na ime Muc, Muc."

Čudno ime. Še bolj pa nas je presene
tilo, da je pisec oglasa poleg opisa zapi
sal, da mačka laja. Poleg je bila telefon
ska številka, zato smo se odločili, da za
devo preverimo.

Oglasil se je deški glas. Ko smo otroka 
povprašali, če ve, zakaj je poleg opisa 
njegove muce zapisano, da laja, je pove
dal: "Če bi slučajno ne našli moje muce, 
bi bil zadovoljen tudi s podobnim psom."

Guljo in Žgoljo Tavri

b l e b e t j a k i  p u s t o l o v c i
Novinarka iz mesta pride na podeželje 

iskat zgodbo za udaren članek. V pogo
vor se zaplete z možakarjem, ki se ji zdi 
dovolj zgovoren, da bo od njega kaj zani
mivega zvedela. "Ali poznate koga v va
šem kraju, ki se je izkazal z neverjetnim 
pogumom in je kdaj celo tvegal svoje živ
ljenje?"

"Gospa novinarka, gledate v enega 
takšnega junaka."

"Kaj res?"
"Pravzaprav nas je kar nekaj takih na 

vasi."
"Kar težko verjamem, da imam takšno 

srečo. Me lahko seznanite še z drugimi? 
Kaj pa počnete tako nevarnega?"

"Pridite v nedeljo na Savinjo. Tam nas 
je dopoldan cel kup, ki lovimo ribe."

"Čakajte, čakajte. To pa ja ni nič tako 
tveganega."

"Kako da ne? No, ne ravno pri ribičiji, 
pač pa pri vrnitvi domov k našim jeznim 
ženam, ker zjutraj zarana pobegnemo od 
doma, da nam ni treba k nedeljski maši. 
To pa je življenje na robu!"

Samo Sprožilec

r .

Cvetke m kopi ?

ZMAGA OUTSIDERJEV
Aleksander Videčnik, predlagatelj Liste prihodnosti, kije v mozir

skem občinskem svetu dobila tri sedeže (v sredini): »Fantje, dobro 
smo jim pokazali, temle političnim strankam, da niso samo one tiste, 
ki bodo odločale o prihodnosti Mozirja...«

Samo Kramer, nosilec Liste prihodnosti in novi občinski svetnik 
(desno): »Ja, resje, toda sedaj nas čaka še bolj pomembna odločitev 
-  bomo v koaliciji ali v opoziciji?«

(POVOLILNA DILEMA PRESS)

PORAZ SENIORJEV
Peter Širko, edini občinski svetnik Liste za Mozirje (levo): »Prav žal 

mi je, draga Dominik in Toni, da ne bomo več skupaj premlevali prob
lemov na sejah občinskega sveta...«

Anton Venek, svetniški kandidat na listi Desusa (desno): »Eh, kaj 
moremo... Če bi prej vedel, kako se bodo odločali volivci, bi se oglasil 
pri Videčniku...«

(PO TOČI ZVONITI JE PREPOZNO PRESS)

POLICAJ ALI ŽUPAN?
Bojan Kotnik, trški policaj na Rečici ob Savinji (levo): »Vinko, kako 

bo pa zdaj s tvojo funkcijo trškega policaja, ko si bil izvoljen za župa
na?«

Vinko Jeraj, župan nove občine Rečica ob Savinji: »Bom vprašal 
Kosovo komisijo, če sta morda ti dve funkciji združljivi, kajti vtejle uni
formi se prav dobro počutim...«

(LE KAJ BO REKEL PREDSEDNIK GASILCEV PRESS)
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Portal Savinjska dolina

MINI SLOVARČEK:
AVODIRE- Afriško drevo s cenjenim lesom 
NIAS- otok ob Sumatri, Indonezija 
TRANI- pristaniško mesto v Italiji 
KAVTELA- varovalni ukrep v pogodbi 
TRIERA- starogrška ladja, troveslača

/7CL Avto
C . W C T O

S la v ic a  M A R N ,  s .p .
Vransko 1 8 /b , 3 30 5  Vransko 

Tel.: (0 3 )  572 51 0 6 ,0 4 1  5 0 8  655

IZDELAVA IN MONTAŽA
IZ P U ŠN IH  LO N C E V  IN C E V I

*  za osebna vozila *  lažja motorna vozila *  traktorje *  
*  delovne stroje *  motocikle *  športne fepuhe *

W a l k e r



Napovednik

•  Sobota (4. november), ob 19.00. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma - Nazarje : Rogaška (člani)________

•  Nedelja (5. november), ob 9.30. Športna dvorana Slovenske Konjice
Košarkarska tekma ■ Konjice : Nazarje A (pionirji)

•  Nedelja (5. november), ob 15.00. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma • Nazarje : Rogaška (mladinci)

•  Torek (7. november), ob 17.00. Knjižnica Mozirje
Pravljična ura za otroke: Gregor in dinozavri__________

•  Petek (10. november), ob 19.00. Dom kulture Nazarje
Okrog edinega sveta - predavanje Matevža Lenarčiča

živ a li -  KUPIM
Kupim brejo telico; gsm 041/783- 
489.
Kupim teden dni stare bikce, me
snate pasme, po 1.000 sit/kg ter 
200 -  400 kg. bika; gsm 031/676- 
833.
Kupim kravo za zakol in bikce za 
nadaljnjo rejo; gsm 031 /533-745.

ŽIVALI -  ODDAM
Oddam mlade mucke, stanovan
jske, cepljene, zelo ljubke in igrive; 
gsm 041/426-562.
Oddam psičke mešančke, škotski -  
nemški ovčar; gsm 041/405-156.

VOZILA -  PRODAM
Prodam opel corsa 1.2, 5 vrat, let. 
okt. 04, abs, klima...; gsm 041 /424- 
171.
Protam citroen zx, I. 93, bel, lepo 
ohranjen, cena 120.000 sit; gsm 
031/387-183.

DRUGO -  PRODAM
Prodam cisterno za gnojevko 
2.700 I; tel. 03/584-76-09. 
Prodam 4 zimske pneumatike 
znamke goodyear, malo rabljene;

tel. 839-48-14.
Prodam silažne bale; gsm 041/ 
403-195.
Prodam spalnico, svetlo, prim. za 
večji prostor, 4-delna omara; tel. 
03/838-10-29.
Prodam 2 zimski gumi sava eskimo 
m+s 175/70 rl3 ; gsm 031/776- 
392.
Prodam suha leskova in brezova 
drva, narez. na meter dolžine; gsm 
031/651-641.
Poceni prodam lovski puški: risani- 
co 7x64 s strelnim daljnogl. in rusko 
šibrenico enocevko cal. 12; gsm 
041/468-550.
Prodam dvodelno pomivalno kori
to in vgradno kuhalno ploščo, 3 plin, 
1 el. ; gsm 031/227-026.

DRUGO -  KUPIM
Kupim kotel, (alfo) za kuhanje žival
ske krme; gsm 041 /324-409.

DRUGO -  ODDAM
Oddam 3 drevesa bananovca, vi
šine 2 m; gsm 040/145-696. 
Oddam staro, delujočo, vrtno kosil
nico na bencin, za 1 kg kave; gsm 
040/145-696.

M O R D A  S T E  IS K A L I P R A V  T O

Z A P O SLIM O
sposobnega kuharja/ico za delo v restavraciji za nedoločen čas. 

Dober osebni dohodek. Informacije: tel. 041-689-865.
Matevž Zavolovšek s.p., Podlom 8,1242 Stahovica 

KM ETJE, GO ZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa ostala 

dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in poceni. 
BRLEČ, tel. 041 /606 -376 .

Brleč Jakob s.p. -  Avtoprevozništvo, storitve z gradbeno mehanizacijo, splošna 
gradbena dela, Nožice, Pionirska ulica 25,1235 Radomlje.
TV S E R V IS  IN PRO D AJA  T ELEV IZ O R JEV  

Nudimo vam popravilo BTV Evelux in Gorenje ter prodajo BTV Eve- 
lux in SAT anten ter servis anten. Prašnikar s.p., tel. 03/584-51-94, 
gsm 0 4 1 /6 8 8 -0 9 4 .

Prašnikar Miro s.p., Elekfroinstalacije in vzdrževanje elektro aparatov in naprav na 
terenu, Spodnje Kraše 30,3341 Šmartno ob Dreti.
S T EK LA R ST V O  BEN D A  

Izdelava termoban stekla, velika izbira stekla, brušenje, vrtanje, 
fazatiranje, ogledala, uokvirjanje slik, montaža itd. Tel. 03/839-45- 
10, Gsm 031/302-121.

BENGLAS, d.o.o., Loke 33, 3330 Mozirje.
P O S E K  IN SP R A V ILO  L E S A  

Opravljamo posek in spravilo lesa do kamionske ceste po ugodni 
ceni. Gsm 0 5 1 /4 27 -3 50 , tel. 03 /838-51-15.

Jani Trans, d.o.o., Spodnje Kraše 11,3341 Šmartno ob Dreti.
GRATING -  GRAD N JA PO  VAŠI Ž ELJI 

Gradite ali obnavljate, objekt, kopalnico ali fasado? Grating izpol
ni vašo željo. Gsm 041/573-971, faks: 03/838-12-46.

Grating Muhič Fahrudin s.p., Ter 69 ,3333 Ljubno ob Savinji. 
P O T R EB U JETE P E S E K , G RAM O Z A LI M ORDA  
Z EM LJO ?

Nudimo vam pesek za zidavo, omet in beton, drobljenec za drenaže 
ter gramoz za ceste, zemljo za ureditev okolice; gsm 041/651-196.

Terezija Burja s.p., Ter 69 ,3333 Ljubno ob Savinji.
O D KUPUJEM O  HLODOVINO  

smreke, jelke, bora, macesna in bukve. Informacije na telefon 031 /  
649-751 ali 0 3 /83 9 -51 -2 0 .

Časles d.o.o. predelava in trgovina z lesom, Praprotnikova ulica 6, Mozirje. 
S E R V IS  TER G LA V  MILAN  

Hladilniki in zamrzovalniki vseh vrst, pralni in sušilni stroji, toplotne 
črpalke Tel. 0 3 /57 2 -04 -0 6 , gsm 0 4 1 /5 30 -3 98 .

Terglav Milan, servis hladilnih naprav s.p., Polzela 137 a, 3313 Polzela. 
RA ČU N O VO D SKI S E R V IS  

Ponujamo računovodske storitve; tel. 839-42-18.
SONTAN d.o.o., Na trgu 7 ,3330 Mozirje.

K A M N O SEŠTV O  P O D PEČ A N  
Izdelovanje nagrobnikov in okenskih polic. Šalek 20, Velenje. Tel. 

897-03-00  ali gsm 0 41 /6 52 -1 08 .
Kamnoseštvo Podpečan Valentin s.p., Šalek 20 ,3320 Velenje.

V IP M EHAN
Vzdrževanje in popravila vozil, viličarjev, traktorjev in kmetijske 

mehanizacije na terenu. Gsm 041 /793-633 .
Janez Klopčič s.p., Ob Savinji 10 a, Nazarje.

O DKUPUJEM O  HLODOVINO  
smreka I., II. in III. kvaliteta. Informacije na tel. 03/584-12-70 ali 

041 /741 -713 .
Tesarstvo Rihter Srečko s.p., Šentjanž 47, 3332 Rečica ob Savinji. 

PO PRA V ILO  VO ZIL, P R EV O ZI IN S K Y  S E R V IS  
Popravilo tovornih in osebnih vozil ter traktorjev in kmetijske meha

nizacije na terenu. Priprava in ureditev tehničnega pregleda. Prevozi 
stvari in oseb s kombijem. SKY BOARD servis, tel. 041/529-063.

Tevč Vinko s.p., Praprotnikova 6 ,3330 Mozirje.

M O R D A  S T E  IS K A L I P R A V  T O



Hotel pnevmatik

SD S

Z a h v a l j u j e m o  

s e  v s e m  v o l i l k a m  

^  I n  v o l i l c e m  z a  

i z k a z a n o  

p o d p o r o  n a  

l o k a l n i h  v o l i t v a h .

Občinski odbor Mozirje

Z im s k e  p®
n q ju g o d n o ß lh  e m a h i

IZKORISTITE

25-30%
PREDSEZONSKI 

POPUST!

R E N A U L T
storitev

Izkoristite izjemno ponudbo zimskih 
pnevmatik v pooblaščeni mreži Renault, 
kjer štiri dobite le za ceno treh!

Ponudba velja za vozila vseh znamk!

ietno zavarovanje za primer poškodbe 
aje ali vandalizma v času akcije.

I ODLIČEN START!

3 = 4
ŠTIRI ZIMSKE

pnevmatik

ZA CENO TREH!

SXUX1 io o / v m k ' j i n o o e s m i e

R .L .S . L e v e c , d .o .o . ,  L e v e c  5 6 /c , P e t r o v c e

Tel. 03/425-45-36
L E VE C  www.rsl.si

To je priložnost za vas!

H E R N A U S
Družba Hernaus, profesionalno čiščenje d.o.o,, 
zaposli kreativnega, samostojnega, delovnega in 
dinamičnega sodelavce za

»VODENJE POSLOVNE ENOTE«
(organizacija in nadzor dela) na območju Velenja, 

Celja Žalca in Mozirja.

Pogoji za zaposlitev so:

• V ali VI. st. strokovne izobrazbe zdravstvene, 
sanitarne, gradbene ali druge smeri

• znanje računalništva (Microsoft Word, Excel, 
Outlook Expres)

• vozniško dovoljenje B kategorije
• zaželjene so izkušnje pri delu z ljudmi, 

vodenju večjih ali manjših skupin

Vaše vloge z dokazili pošljite v roku 8 dni na 
naslov: HERNAUS, profesionalno čiščenje 
d.o.o., Kopališka cesta 2, 3320 Velenje.



J U R Č E K

TEHNIČNI PREGLEDI D.O.O. E-naslov: a.m.rniklavc@email.si

C e l j e  -  skl adi šče 
D-Per
7/2006B R E Z P L A Č N O  P R A N J E

C R E A I
NARAVNO "VDobro poglejte, mogoče je to res vaše vozilo. Če prepoznate 

registracijo svojega avtomobila, se do petka, 10. novembra, 
osebno oglasite s prometnim dovoljenjem in izvodom Savinjskih 
novic v AVTOPRALNICI ANI MIKLAVC v Nizki, kjer vam bodo 
brezplačno oprali vaš avtomobil.

5 0 0 0 0 1 8 3 3 7 , 4 4
U v o z n i k  z a  S l o v e n i

C O B ISS  ©

Šlandrov trg 20a, 3310 ŽALEC
Tel.: 03 710 35 90,03 710 09 50,031 625 427

AM.MIKLAVC
V r h u n s k a  o p e č n a  k r i t i n a  s  5 0 - l e t n o  g a r a n c i j o

Nizka 21, 3332 Rečica ob Savinji 
Telefon: 03/838 80 90, Telefaks: 03/838 80 91, 041 643 538

Odprto:
■ivi. pon. - pet. od 8. do 12. 

L  La in od 14. do 19. ure 
sob: od 8. do 12. ure

T R G O V IN A  Z  O B U T V IJO  Z A  VSE G E N E R A C IJE
v prodajnem centru IZOLES Nazarje, tel. št. 839 02 50 

hi prodajalna JURČEK *\. *  Parižljah, tel. 705 09 33

N o v i  z i m s k i  m o d i o l i  
ž e  v  n o ž i h  p r o d a j a l n a h !

VABLJENI V PIC ER IJO  IZOLES o d  pon. d o  sob. m a lic e  In p ic e  
že  o d  9. ure dalje  031 892 636

M a r k o  S K O K  s . p . ,
R E L A XRKLAXCesta na Lepo Njivo 19, 3330 Mozirje

Te l .: □3/B39-C3D-94
Fa k s : □ 3 /B 39-D D -9D

Gs m : □ 4 1 /6 2 2 -6 0 Ü
MARKD.SKaK@FFEIFER-SLCJ.COM

M o z i r j e

T E Č A J  C P P
S r e d i i  1 5 . n o v e m  b e r  o b  1 7 . 0 0  

Sim® t e i f a r e t & i  p r i j a s i l  ta  i® s to p r i  m  v s a to g & r  

1 0 0 %  N A J U G O D N E J Š I  P L A Č I L N I  P O G O J I  ! »  
R e l a x o v o  h i t r o  p o s o j i l o  d o  2 4  o b r o k o v  

Posebne ugodnosti za dijake in Studente 
Poučujemo mladostnike 16,5 let za vožnjo s spremljevalcem

P R A L N IC A  Z A  
D O S T A V N A  IN  

T O V O R N A  
V O Z IL A

B E N I «

Prodaja, prevoz irftfiria 
betonskih mešanic
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